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Hulíňan

Již v minulém čísle Hulíňanu jste byli in-
formováni o plánované regeneraci náměstí 
a s tím souvisejícím kácením dřevin. Na zá-
kladě pravomocného rozhodnutí o povolení 
ke kácení dřevin vydaného MěÚ Hulín dne 
17. 01. 2014, bylo povoleno kácení celkem 
25 ks stromů, zbývajících 6 ks stromů ne-
vyžadovalo povolení ke kácení dle zákona  
č. 114/1992 Sb., ve znění pozdějších předpi-
sů (menší obvod kmene). 

Dne 10. 2. 2014 byly pracovníky MěÚ Hu-
lín a společnosti KOMBYT SERVIS, s. r. o.,  
označeny všechny výše uvedené dřeviny, 
vyjma 4 ks stromů v dřevině lípa, které,  
i když jejich kácení bylo povoleno, bylo na 
základě ústního projednání s vedením měs-
ta odloženo, až podle skutečného zaměře-
ní plánované regenerace chodníku, místní 
komunikace, parkovacích míst atd., takže  
v konečném důsledku k němu nemuselo ani 
dojít. Shodou okolností však došlo cca dne 
11. 2. 2014 k vandalismu a byly označeny 

mimo jiné i tyto 4 stromy, které mohly být 
jinak ponechány. V pátek 14. 2. 2014 byly 
bohužel pracovníky společnosti KOMBYT 
SERVIS, s.r.o., pokáceny. 

Dne 17. 2. 2014 byla na Městský úřad 
Hulín, odbor rozvoje města a životního pro-
středí, doručena žádost o přehodnocení prací 
na náměstí Míru v Hulíně s 81 podpisy obča-
nů města. Žádost byla sepsána v souvislosti  
s kácením dřevin, jejichž práce byly zapo-
čaty ve čtvrtek 13. 2. 2014. V žádosti a na 
základě telefonického rozhovoru s Ing. Dut-
kevičem bylo požádáno o schůzku s vede-
ním města, svolanou na pondělí 17. 2. 2014  
ve 14:00 hodin. Schůzka proběhla v zaseda-
cí místnosti Městského úřadu Hulín ve výše 
stanovenou dobu, byly na ní projednány  
a vysvětleny vzniklé souvislosti a byla přija-
ta další opatření.  

Je důležité si také uvědomit, že každá 
stavba včetně komunikací a parkovacích 
míst, prováděná v blízkosti dřevin, negativně 
ovlivňuje jejich stav. Pokud je tato vzdále-
nost menší než je 1,5násobek obvodu koru-
ny, tento zásah znamená výrazné poškození 
kořenového systému, které má za následek 
zhoršování stavu dřeviny. Výkopy a změny 
terénu v kořenové zóně mají za následek kro-
mě přímého poškození a ztráty kořenů také 
změny vodního režimu, na které jsou staré 
stromy velmi citlivé. Při poškození a odřezá-
ní kořenů dochází k jejich infikaci patogeny
a následnému vyhnívání dřeva. Při větším 
rozsahu ztráty a hniloby kořenů pak dochází 

nejen k prosychání a odumírání koruny, ale 
samozřejmě je ohrožena i statika stromu, a 
tím hrozí vývrat nebo úplný rozpad kmene. 
Novou výstavbou komunikace a nových par-
kovacích míst by zajisté k takovému poško-
zení došlo. Z těchto důvodů nebyl zpracován 
dendrologický posudek, protože měly být 
káceny stromy v místě nebo v bezprostřední 
blízkosti stavby. Zdravotní stav zbývajících 
stromů bude posouzen. 

Součástí projektové dokumentace a schvá-
lených finančních prostředků z Regionálního
operačního programu Střední Morava je sa-
mozřejmě i náhradní výsadba, v rámci které 
bude vysazeno celkem 42 ks nových stromů, 
z toho 22 ks stromů v dřevině jasan úzkolistý, 
tyto budou vysazeny po obou stranách hlavní 
komunikace, 8 ks stromů v dřevině střemcha, 
2 ks stromu v dřevině buk a 10 ks malokorun-
ných stromů v dřevině javor babyka.

Odbor rozvoje města a životního prostředí

Vážení čtenáři Hulíňanu,

dalo by se s nadsázkou říci, že měsíc únor 
byl opět „vítězný“! Teď nenarážím na udá-
losti roku 1948, ale na uplynulé olympijské 
hry v Soči. Nikdy v historii nebyla česká vý-
prava tak úspěšná a bohatá na medaile, jako 
ta letošní. Mně osobně se olympiáda moc lí-
bila, myslím si, že i přes některé pochybnosti 
a první problémy, se jí organizátoři zhostili 
výborně a například zahajovací i závěrečný 
ceremoniál ve mně zanechaly krásné dojmy. 
Naši sportovci se opravdu činili a přivezli ne-
uvěřitelných 8 medailí.

Asi si budeme muset také zvyknout na 
to, že tradiční sporty jsou doplněny novými  
a k naší radosti je zajímavé, že právě tyto 
sporty, jako např. snowboarding, svědčí našim 

mladým sportovním nadějím. Vzpomínám si, 
jak jsme v minulosti čekali např. na skoky na 
lyžích a přáli si medaili z tohoto sportu, ni-
koho nezajímal biatlon nebo rychlobruslení. 
A vida, právě biatlon je nyní velmi populární 
a nám přinesl nejvíce radosti. S hokejisty to 
bylo trochu smutnější, ale asi nikdo z nás ne-
věřil v to, že by se mohlo opakovat Nagano,  
a tak postup do čtvrtfinále turnaje bylo asi
maximum, na které jsme mohli pomýšlet.

V minulých úvodnících jsem se hodně vě-
novala počasí, teď to vzdávám, protože jak 
by řekl klasik, „způsob této zimy zdá se mi 
poněkud nešťastným,“ a navíc tu bude už 
zase jaro a to mám moc ráda.

Přeji vám krásné chvíle s Hulíňanem.
J. Z.

Z DNEŠNÍHO ČÍSLA:

Vandalové - stromová alej

První občánek roku 2014

Výsadbou dřevin  
v lesoparku Nivky  
práce nekončí

Společenské, kulturní a 
sportovní akce za podpory  
MAS Jižní Haná, o. p. s.

Popletený článek  
„Opraví kotel pro půlku 
města“
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Vyjádření radnice města ke kácení stromů na náměstí Míru

Náměstí se připravuje na novou podobu Náměstí s vykácenými stromy
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Vandalové - stromová alej 

Z RADNICE

USNESENÍ z 23. zasedání Zastupitelstva města Hulína,  
konaného dne 23. ledna 2014 v Kulturním klubu v Hulíně

Není to tak dávno, co jsem psala o van-
dalech, kteří na konci loňského roku zdemo-
lovali lavičky, pouliční osvětlení a dopravní 
značení. Když jsem onen článek tehdy psala, 
myslela jsem si, že se na stránkách Hulíňanu 
k tomuto tématu již nebudu muset vracet. Ani 
v tom nejhorším snu by mě nenapadlo, že již 
březnový Hulíňan se bude muset vandalismu 
opět věnovat. A bohužel to není „jen“ rozbi-
tá lavička v parku. Jedná se o vandalismus, 
který je nepochopitelný nejen svou materiál- 

ní ztrátou, ale i  
společenskou zá- 
važností. Jedná 
se o zničení 53 
mladých strom-
ků z celkového  
počtu 84, které  
byly v místě za 
„Betoňákem“ 
vysazeny obča- 
ny Hulína jako  
nová alej. Je to  
totální pošlapá- 
ní nejen materi- 
álních, ale i ci-
tových hodnot.

 Alej byla vysázena na 
jaře loňského roku. Jednot- 
livci nebo i celé rodiny tu  
měly zasazený „svůj“ strom,  
a pak se najde někdo, pro ko- 
ho v tomto okamžiku nemám 
žádné pojmenování, kdo zni-
čí během jednoho okamžiku 
všechno to úsilí. Jedná se 
opravdu o silný kalibr vanda-
lismu a je nepochopitelné, že 
mezi námi žije někdo, kdo se 
tímto činem baví. 

Je to lumpárna a dare-
báctví nejhrubšího zrna, po- 
hrdání prací a snahou aktiv-
ních lidí zlepšit prostředí, ve 

kterém žijeme! Už to, že někteří  naši spoluobča-
né postupně rozkradli opěrné kůly je ubohost, ale 
tento hnusný čin zašel opravdu velmi daleko.

Podáváme na pachatele trestní oznámení a já 
prosím a žádám všechny případné svědky, aby 
nebyli nečinní. Pokud máte jakékoliv informa-  
ce, které pomohou k jeho dopadení, poskytněte 
je prosím buďto pracovníkům odboru životního 
prostředí městského úřadu nebo přímo policii. 
Věřte, že se nenecháme odradit a budeme vysa-
zovat další společné aleje. Jsem přesvědčena,  
že po této udá-
losti nebudou 
normální a sluš-
ní občané na-
šeho města dál 
přehlížet tako-
véto chování a 
na ničení naše-
ho společného 
majetku budou 
reagovat tak, jak 
se má. Přestaň-
me být lhostejní 
k tomu, co se 
kolem nás děje! 

J. Z.

Komu vadila vysázená alej?

Usnesení č. 176/2014
a) Zastupitelstvo města Hulína schvaluje 
zprávu o plnění usnesení z 22. zasedání Za-
stupitelstva města Hulína bez připomínek;
b) Zastupitelstvo města Hulína bere na vě-
domí zprávu o činnosti Rady města Hulína  
od 19. prosince 2013 do 23. ledna 2014;
c) Zastupitelstvo města Hulína bere na vědomí 
zprávu předsedy Kontrolního výboru Zastupi-
telstva města Hulína o kontrole plnění usnese-
ní Rady města Hulína za uplynulé období;
platnost usnesení: schválením.
Usnesení č. 177/2014
Zastupitelstvo města Hulína v souladu s usta-
novením § 85 písm. a) zákona č. 128/2000 Sb., 
o obcích, ve znění později vydaných předpisů: 
a) schvaluje nabytí pozemků parc. č. 2231/10  
o výměře 134 m2 - ostatní plocha, ostatní ko-
munikace a parc. č. 2231/11 o výměře 38 m2 
- ostatní plocha, ostatní komunikace formou 
bezúplatného převodu od ČR, zastoupené 

Úřadem pro zastupování státu ve věcech ma-
jetkových, se sídlem Rašínovo nábřeží 42, 
128 00 Praha 2 do vlastnictví města Hulína a 
zplnomocňuje starostu města Hulína Mgr. Ro-
mana Hozu podpisem čestného prohlášení pro 
tento bezúplatný převod ve veřejném zájmu;
platnost usnesení: do 31. 12. 2014;
zodpovídá: p. Zdeněk Váňa;
b) schvaluje převod objektů, které byly realizo-
vány v rámci stavby rychlostní silnice R 55 do 
majetku města Hulína, dle přílohy č. 1 v rámci 
dotčení místních komunikací a polních cest;
platnost usnesení: do 30. 09. 2014;
zodpovídá: p. Zdeněk Váňa.
Usnesení č. 178/2014
Zastupitelstvo města Hulína schvaluje aktu-
alizovaný návrh nového umístění pozemků 
města Hulína v rámci Komplexní pozemkové 
úpravy v k. ú. Záhlinice a v části k. ú. Hulín;
platnost usnesení: schválením;
zodpovídá: Bc. Božena Rušikvasová.

Usnesení č. 179/2014 
Zastupitelstvo města Hulína schvaluje v sou-
ladu s ustanovením § 84 odst. 2 písm. b) záko-
na č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění později 
vydaných předpisů a ustanovení § 16 zákona 
č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech 
územních rozpočtů, ve znění později vyda-
ných předpisů rozpočtové opatření č. 7/2013;
platnost usnesení: schválením;
zodpovídá: Bc. Eva Kubínová.
Usnesení č. 180/2014 
Zastupitelstvo města Hulína vyslovuje sou-
hlas se záměrem Římskokatolické farnosti 
Hulín, IČ 469 98 357 na „Vybudování sociál-
ních bytů – Tyršova 799“ v bývalém zdravot-
ním středisku;
platnost usnesení: přijetím;
zodpovídá: Mgr. Roman Hoza.

V Hulíně dne 23. ledna 2014
Mgr. Roman Hoza, starosta

Petr Polák, místostarosta

INZERCE

Tohle nemůže udělat nikdo normální
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USNESENÍ č. 67  
z 67. schůze Rady města Hulína, konané dne 6. února 2014

Rada města po projednání a v souladu se zák. 
č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění později 
vydaných předpisů
1) Schvaluje
2) Projednala
3) Bere na vědomí

1) Schvaluje
a) Smlouvu o nájmu prostoru sloužícího k pod-
nikání – části domu č. p. 105 na pozemku parc. 
č. 137/3 v k. ú. Záhlinice o celkové výměře cca 
400 m² společnosti Skanska, a. s., IČ 262 71 303,  
za cenu 50.400 Kč / ½ roku do 30. 06. 2014 
s možností prodloužení o ½ roku, za účelem 
skladových prostor pro kancelářské vybavení 
a kanceláře; 
platnost usnesení: 30. 06. 2014;
b) záměr prodeje části pozemku parc. č. (9/2) v 
k. ú. Záhlinice dle schválené zastavovací studie;
platnost usnesení: 31. 12. 2014;
c) záměr prodeje pozemků parc. č. 1190/2, 1190/3,  
1191/2 a 1191/3, vše v k. ú. Hulín, za účelem 
prodeje pozemků kolem obytného domu;
platnost usnesení: 03. 09. 2014;
d) záměr nájmu části pozemku parc. č. 2142/1 
v k. ú. Hulín, za účelem rozšíření vlastnické-
ho pozemku;
platnost usnesení: 30. 09. 2014;
e) záměr prodeje a směny pozemku parc. č. 4300  
v k. ú. Hulín s ohledem na výstavbu kanalizace  
v k. ú. Záhlinice;
platnost usnesení: 03. 09. 2014;
f) odstoupení od Smlouvy o nájmu pozemku 
parc. č. 1189/1 v k. ú. Hulín ze dne 04. 12. 2013, 
na základě vyjádření nájemce p. Jana Šillera 
dohodou;
platnost usnesení: 03. 09. 2014;
g) výjimku v souladu s odst. 1, ustanovení 
Článku V. Obecně závazné vyhlášky města 
Hulína č. 2/2010, o stanovení podmínek pro 
pořádání, průběh a ukončení veřejnosti pří-
stupných sportovních a kulturních podniků 
v rozsahu nezbytném k zajištění veřejného 
pořádku a schvaluje ukončení akce „veřejná 
hudební produkce v baru Bronz“, pořádané pí 
Magdou Pohlovou, a to z 21. 02. 2014 na 22. 02.  
2014 do 02.00 hodin;
platnost usnesení: 01. 03. 2014;
h) výjimku v souladu s odst. 1, ustanovení 
Článku V. Obecně závazné vyhlášky města 
Hulína č. 2/2010, o stanovení podmínek pro 
pořádání, průběh a ukončení veřejnosti pří-
stupných sportovních a kulturních podniků v 
rozsahu nezbytném k zajištění veřejného po-
řádku a schvaluje ukončení akce „disko zába-
va v Kulturním klubu Hulín“, pořádané p. Da-
videm Stýblem, a to z 22. 03. 2014 na 23. 03.  
2014 do 02.00 hodin;
platnost usnesení: 23. 03. 2014;
i) podnájemní smlouvu na byt č. 1321/29  
v domě čp. 1321 na ul. Družba v Hulíně na 
dobu určitou od 01. 02. 2014 do 31. 01. 2015;
platnost usnesení: 01. 03. 2014;
j) podnájemní smlouvu na byt č. 1321/24 v 
domě čp. 1321 na ul. Družba v Hulíně na dobu 
určitou od 01. 11. 2013 do 31. 10. 2014;
platnost usnesení: 01. 03. 2014;
k) Smlouvu č. 1/PK N/2014 o dodávce a odběru 
tepelné energie s firmou SATE Hulín, s. r. o.;
platnost usnesení: 06. 02. 2014;
l) smlouvu o nájmu nebytových prostor v domě 
čp. 375 na ul. Dr. Stojana v Hulíně na dobu ur-
čitou od 01. 01. 2014 do 31. 12. 2014 se spol-
kem Hulíňané, Družba 1190, 768 24 Hulín;
platnost usnesení: 01. 03. 2014;

m) smlouvu o nájmu nebytových prostor v 
domě čp. 375 na ul. Dr. Stojana v Hulíně na 
dobu určitou od 01. 01. 2014 do 31. 12. 2014 
s panem Erikem Jančíkem, Višňovce 1098, 
768 24 Hulín pro kondiční cvičení;
platnost usnesení: 01. 03. 2014;
n) smlouvu o nájmu nebytových prostor v 
domě čp. 375 na ul. Dr. Stojana v Hulíně na 
dobu určitou od 08. 01. 2014 do 31. 12. 2014 
se společností Cyklo MXM Hulín;
platnost usnesení: 01. 03. 2014;
o) smlouvu o výpůjčce s Kulturním klubem 
Hulín, p. o., na nemovitý majetek;
platnost usnesení: 01. 03. 2014;
p) smlouvu o výprose s Kulturním klubem 
Hulín, p. o., na movitý majetek;
platnost usnesení: 01. 03. 2014;
q) smlouvu o výprose nebytových prostor v 
domě čp. 375 na ul. Dr. Stojana v Hulíně na 
dobu určitou od 01. 01. 2014 do 30. 06. 2014 
se Střediskem pro volný čas dětí a mládeže 
Hulín, okres Kroměříž, příspěvková organi-
zace, Nábřeží 696, 768 24 Hulín;
platnost usnesení: 01. 03. 2014;
r) smlouvu o výprose nebytových prostor v 
domě čp. 375 na ul. Dr. Stojana v Hulíně, na 
dobu určitou od 01. 01. 2014 do 30. 06. 2014 
s Mažoretkami Aleny Rafajové, o. s.;
platnost usnesení: 01. 03. 2014;
s) v souladu se zákonem č. 274/2001 Sb. o vo-
dovodech a kanalizacích pro veřejnou potřebu. 
 1) Smlouvu o dodávce pitné vody pro bu- 
  dovu mateřské školy Záhlinice č. p. 105
 2) Smlouvu o dodávce pitné vody pro bu- 
  dovu restaurace U Čápa
 3) Smlouvu o dodávce pitné vody pro bu- 
  dovu muzea Františka Skopalíka č. p. 24
Smlouvy se uzavírají se společností SATE 
Hulín, s. r. o., Družba 1198, 768 24 Hulín 
jako provozovatelem vodovodu;
platnost usnesení: 02/2014;
za body a) až s) zodpovídá: p. Zdeněk Váňa;
t) uzavření Příkazní smlouvy mezi městem Hu-
lín a firmou JVM – RPIC, s. r. o., IČ 469 61 429, 
se sídlem Štefánikova 167, 760 30 Zlín na 
zabezpečení dokončení administrace projek-
tu „Revitalizace náměstí Míru Hulín“;
platnost usnesení: schválením;
u) Smlouvu o pachtu mezi městem Hulín a fir-
mou SATE Hulín, s. r. o., IČ 255 17 465, se 
sídlem Družba 1198, 768 24 Hulín na zabezpe-
čení provozování vodohospodářské infrastruk-
tury „Vodovod Chrášťany, Záhlinice, Kurovi-
ce“ – místní části Chrášťany a Záhlinice;
platnost usnesení: schválením;
v) Smlouvu o dílo č. 03/2014 mezi městem 
Hulín a firmou Vodovody a kanalizace Kro-
měříž, a. s., IČ 494 51 871, se sídlem Koje-
tínská 3666, 767 11 Kroměříž na provádění 
chemických rozborů odpadních vod;
platnost usnesení: schválením;
w) Dodatek č. 1 ke Smlouvě č. S/7/2013 o umí- 
stění a provozování kontejnerů firmy REVEN-
GE, a. s., IČ 281 01 766, se sídlem Dřevařská 
1418/7, 680 01 Boskovice na sběr oděvů, obuvi 
a textilu a schvaluje rozšíření přílohy č. 2 smlou-
vy Seznam stanovišť kontejnerů z důvodu umís-
tění dalších kontejnerů na pozemcích v k. ú. Hu-
lín, které jsou ve vlastnictví města Hulín;
platnost usnesení: schválením;
x) Přílohu č. 1 ke Smlouvě č. 0736 o odvozu a 
odstranění komunálních odpadů ke smlouvě č. 
0736, uzavřené mezi městem Hulín a firmou
BIOPAS, s. r. o., IČ 469 60 511, se sídlem Kap-
lanova 2959, Kroměříž, ze dne 01. 07. 2001;
platnost usnesení: schválením;
za body t) až x) zodpovídá: Ing. Roman Dutkevič;

y) Odpisový plán dlouhodobého majetku na 
rok 2013;
platnost usnesení: 07. 02. 2014;
zodpovídá: Bc. Eva Kubínová;
z) Dodatek č. 3 ke smlouvě č. 982607-0341/
2011 s Českou poštou, s. p., se sídlem Politic-
kých vězňů 909/4, 225 99 Praha 1 o roznášce 
informačních / propagačních materiálů;
platnost usnesení: do 10 dnů od schválení;
zodpovídá: JUDr. Hana Hrabalová, pí Jarmi-
la Zakravačová;
aa) Mateřské škole, ul. Eduarda Světlíka, 
Hulín, příspěvkové organizaci, přijetí věcné-
ho daru – počítačů Dell Optiplex 170L a Dell 
Optiplex 210, včetně příslušenství na vzdě-
lávací a výchovnou činnost od Infosys BPO,  
s. r. o., Holandská 9, Brno, IČ 269 18 757;
platnost usnesení: schválením;
zodpovídá: pí Andrea Hradilová;
bb) Základní škole Hulín, příspěvkové organiza-
ci, přijetí věcného daru – počítačů Dell Optiplex 
170L a Dell Optiplex 210 včetně příslušenství 
na vzdělávací a výchovnou činnost od Infosys 
BPO, s. r. o., Holandská 9, Brno, IČ 269 18 757;
platnost usnesení: schválením;
zodpovídá: Mgr. Hana Fuksová;
cc) finanční dar pro 1. občanky města Hulín naro-
zené v roce 2014 - Viktorii Vlachovou, nar. 01. 01.  
2014, bytem Hulín, Višňovce 1090, ve výši 5.000 
Kč, a Isabellu Karamonovou, nar. 01. 01. 2014, 
bytem Hulín, Čechova 95, ve výši 5.000 Kč;
platnost usnesení: schválením;
zodpovídá: Bc. Vladimíra Obdržálková;
dd) opravu usnesení č. 64/2q ze dne 28. 11. 
2013 - cena turistické vizitky byla schválena 
nesprávně 8,- Kč, opravuje se na 12,- Kč;
platnost usnesení: schválením;
zodpovídá: Mgr. Jana Kutá;
ee) Smlouvu o vykonání kontroly hospodaře-
ní právnických osob, které byly zřízeny nebo 
založeny městem, za rok 2013 auditorkou 
Ing. Milenou Lakomou;
platnost usnesení: 30. 06. 2014;
zodpovídá: Bc. Eva Kubínová;
ff) Dodatek č. 5 k Rámcové smlouvě  
č. 38967113;
platnost usnesení: přijetím;
zodpovídá: Ing. Pavel Janečka;
gg) náhradu měsíční odměny za nevyčerpa-
nou dovolenou z roku 2013 Mgr. Romanu 
Hozovi, starostovi města, a p. Petru Polákovi, 
místostarostovi města;
platnost usnesení: 31. 03. 2014;
zodpovídá: Mgr. Jana Kutá.
2) Projednala
a) zápis ze schůze Komise pro oblast škol-
ství, sociální věci a prevenci sociálně patolo-
gických jevů ze dne 16. 10. 2013;
platnost usnesení: přijetím;
zodpovídá: Mgr. Jana Kutá;
b) zápis ze 12. schůze Komise pro oblast vý-
stavby a rozvoje města ze dne 15. 01. 2014;
platnost usnesení: přijetím;
zodpovídá: Mgr. Jana Kutá.

3) Bere na vědomí
„Zprávu o výsledku zápisu žáků do prvních 
tříd pro školní rok 2014/2015“, předloženou 
ředitelkou ZŠ Hulín, příspěvkové organizace;
platnost usnesení: přijetím.

V Hulíně dne 6. února 2014
Mgr. Roman Hoza, starosta

Petr Polák, místostarosta
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 Společenské, kulturní a sportovní akce za podpory MAS Jižní Haná, o. p. s.

Představovat Místní akční skupinu Jižní 
Haná, o. p. s., která byla ustanovena v září 
2012 a v současné době aktivně působí na 
území 9 obcí: Chropyně, Skaštice, Břest, 
Hulín, Tlumačov, Kvasice, Karolín, Sulimov  
a Bělov, je asi zbytečné. MAS Jižní Haná pod- 

poruje kulturní, společenské a sportovní pro-
jekty na území výše uvedených obcí, ve kte-
rých žije více než 19 tisíc občanů. Od pro-
since 2013 do února 2014 podpořila MAS 
Jižní Haná ve svém území společenské, kultur-
ní a sportovní akce v rámci tréninkové výzvy 
z evropského Programu rozvoje venkova ČR.  
MAS Jižní Haná rozdělila dotace ve výši 
98.058,- Kč mezi 12 akcí, které se konaly  
v městech Hulíně a Chropyni a obcích Břest, 

Skaštice, Tlumačov, Kvasice, Karolín a Suli-
mov. Díky této podpoře mohly v našem městě 
proběhnout akce jako Vánoční svíčkový koncert 
dechové hudby Hulíňané, 9. ročník Hulmenské 
desítky, 2. ročník Hulínského faktoru nebo ob-
novení Sokolského plesu a Hanácké besedy  
v Záhlinicích. I přes krátkou existenci MAS 
Jižní Haná je zřejmé, že se stane stabilním part-
nerem společenského života v našem regionu.

J. Z.

Pořadí 
v rámci 
termínu

Název  
žadatele Název akce Místo realizace Datum  

konání akce

1 Obec Skaštice Setkání u adventního věnce hospoda ve Skašticích 12.12.2013

2 Přidej se k nám Adventní koncerty pro veřejnost Břest - kostel  sv. Jakuba 
Chropyně - kostel sv. Jiljí

15.12. 2013 
17.12. 2013

3 Hulíňané Vánoční svíčkové koncerty + křest CD sál Kulturního klubu Hulín 20.12. 2013 
21.12. 2013

4 Obec Sulimov Večer v Sulimově, tentokrát s …. K. Fialovou a J. Kubáníkem Kulturní dům Sulimov 28.12.2013
5 Obec Tlumačov II. ročník Turnaje ve stolním tenise tělocvična ZŠ Tlumačov 4.1.2014
6 SK Kvasice III. ročník Turnaje ve stolním tenise sokolovna TJ Kvasice 11.1.2014
7 SK Karolín PINK PONK všem generacím Pohostinství - Karolín 18.1.2014
8 Aspot Hulín Hulmenská desítka - 9.ročník areál Spartak Hulín 25.1.2014
9 ZO ČZS Tlumačov Tlumačovský košt pálenek 2014 Klub Zábraní, Tlumačov 1.2.2014
10 TJ Sokol Záhlinice Obnovení Sokolského plesu a Hanácké besedy Hospoda - Záhlinice 14.2.2014
11 KK Hulín, p.o. Hulínské faktor 2 KK Hulín 15.2.2014
12 SK Břest, o.s. Pyžamovo-papučový bál Hasičská zbrojnice - Břest 15.2.2014

Dechová hudba Hulíňané Košt Tlumačov Adventní koncert Chropyně

Hulmenská desítka Setkání u adventního věnce Skaštice Večer v Sulimově

2. ročník Hulínského faktoru Turnaj Karolín Pyžamovo-papučový bál Břest
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Jak již vyplývá ze samotného názvu „le-
sopark“ (lesní park či park v lese), jde ob-
vykle o příměstský les, který v sobě kombi-
nuje prvky lesa a běžného městského parku. 
Na rozdíl od běžného lesa je v něm potla-
čena jeho původní funkce produkce dřevin 
ve prospěch nové základní funkce, kterou je 
zde především oddech, odpočinek, relaxace, 
zábava či sportovní aktivity obyvatelstva. 
Nezanedbatelná je i jeho funkce okrasná, 
estetická a krajinotvorná. Z těchto důvodů 
bývá lesopark zřizován zejména na okrajích 
měst, sídlišť, rekreačních středisek. V našem 
případě slouží také jako bariéra proti emisím 
a hluku, které pochází ze sousedního dálnič-
ního tělesa. Tůňka, vyhloubená v jihozápad-
ním cípu, skýtá prostor chráněným druhům 
obojživelníků k životu a rozmnožování.

Samotný lesopark je rozdělen na jednot-
livé segmenty s různou druhovou skladbou. 
Zájmové území protínají jednotlivé aleje, 
které mají tvořit dominantní estetický prvek 
(jeřáb břek, třešeň ptačí, javor mléč, dub let-
ní, bříza bělokorá). 

Mimo segmenty, které tvoří lesní sazeni-
ce, jako například olše, jasany, lípy, jilmy, 
babyky, je v západní části lesoparku situován 
jedlý les. Ten je tvořen dřevinami s jedlými 
plody, najdeme tu hrušně, jabloně, kdouloně, 
moruše, špendlíky, třešně, ořechy, ale také 
rybíz, lísku, maliník, mišpuli či ostružník. 
V tomto segmentu je také porost bohatý na 
byliny.

Park je osazen dřevinami ve více velikos-
tech, v rámci všech segmentů se tak prolínají 
vysokokmeny, polokmeny, poloodrostky, 
odrostky, keřové skupiny. Vysazeny jsou  

i okrasné keře, např. dřín, 
ptačí zob, svída, zimolez, 
brslen, klokoč, hloh. Ve 
všech segmentech bude 
provedeno na jaře založení 
trávníků, a to v různém slo-
žení směsí travního semene 
- květnatá louka, krajinář-
ská směs, luční směs, pas-
tevecká směs.

V podzimních měsících 
2013 byly vysazeny všech-
ny dřeviny, které ukládal 
projekt. Hustý spon není 
spon cílový. Zvolen je  
z důvodu dalšího vývoje le- 
soparku v budoucích le-
tech, kdy je počítáno  
s přirozeným úhynem a 
samovolnou sukcesí všech vysázených dře-
vin. Proto v budoucnu samozřejmě všechny 
porosty nebudou takto husté a bude nutná 
probírka.

V současné době, kdy teprve proběhla  
výsadba dřevin, bude člověk, který se pohy- 
buje v okolí lesoparku, patrně trochu zkla-
mán, protože očekává okamžitý výsledek. 
Dejme prosím přírodě šanci a hodnoťme sa-
motný výsledek až v horizontu několika let.

Park bude veselejší v jarních měsících, 
kdy dřeviny raší a jsou v listu. Postupem 
času se budou zapojovat jednotlivá patra ze-
leně a vše se začne vybarvovat a dostávat tu 
správnou podobu.

Samotnou výstavbou oplocenek a výsad-
bou práce na založení lesoparku nekončí.  

V dalších letech bude prováděna pravidel-
ná pěstební péče na celém území lesoparku.  
V rámci této pěstební péče bude prováděno 
pravidelné kosení trávníků tak, aby výsadba  
dřevin měla prostor a tráva ji nedusila.  
Kosením se také potlačí plevele. V těchto 
letech bude také proveden srovnávací a vý-
chovný řez stromů. Srovnávací za účelem 
srovnání poměru podzemní a nadzemní části 
dřevin tak, aby kořenový systém vše zvlá-
dl a výchovný pro dosažení požadované-
ho tvaru koruny stromu, která je specifická 
pro daný druh.

Chomutovská firma H-Rekultivace, a. s.,
která výsadbu provedla, je firmou zkušenou
a svou práci odvedla ke spokojenosti jak za-
davatele, tak autorského dozoru.

Odbor rozvoje města a životního prostředí

 První občánek roku 2014

Každý začátek v sobě skrývá něco magic-
kého. Výjimkou není ani začátek nového ka-
lendářního roku. Každá událost, která v novém 
roce nese atribut prvenství, je tradičně oslavo-
vána. Takovou událostí, která si vždy vyžádá 
naši pozornost, je i narození prvního občánka. 

Zvyk obdarovat první dítě narozené  
v novém roce, se v našem městě dodržuje léta. 
Všichni víme, že to není žádná soutěž, vždyť 
těžko načasovat něco tak nevyzpytatelného, 
jako je příchod malého človíčka na svět. Vní-
máme tento obyčej spíše jako symbolické od-
startování nástupu dalšího ročníku našich ma-

lých nadějí, nové budoucnosti našeho města. 
Vážíme si každého nově narozeného života a tě- 
šíme se na všechny přírůstky do řad našich 
občanů. 

Těmi letošními, symbolickými vítězka-
mi pro rok 2014 se stala hned dvě děvčátka. 
První den nového roku přišla na svět Isabella 
Karamonová a Viktorie Vlachová. Při slav-
nostní ceremonii v obřadní síni Městského 
úřadu v Hulíně byla v přítomnosti svých 
rodičů a nejbližších uvítána starostou Mgr. 
Romanem Hozou. Z jeho rukou pak rodiče 
děvčátek převzali mimo obvyklých dárků  

i finanční dar, který 
Rada města Hulína 
každoročně schva-
luje pro prvního na-
rozeného občánka. 

Přejeme holčič-
kám pevné zdraví, 
jakož i všem dal-
ším dětem, které se 
letos chystají přijít 
na svět.

Bc. Vladimíra 
Obdržálková  

- matriční úřad

U nás získáte kompletní informace o zdra-
votním pojištění bez nutnosti dojíždění. 
Kde: v Domě s pečovatelskou službou,  
Nábřeží 13/14, Hulín (sociální poradna)
Frekvence: 2x měsíčně - 2. a 4. úterý v měsíci  
od 9:00 do 14:00
Termíny v březnu a dubnu: 11. 3. 2014,  
25. 3. 2014, 8. 4. 2014, 22. 4. 2014
S čím se na nás můžete obrátit:
- s jakýmkoli dotazem ohledně zdravotního 
pojištění a jeho průběhu, např.:
Oznamovací povinnost:
• se změnou bydliště, příjmení
• s přihlášením narozených dětí
• s vystavováním nových průkazů
• se změnou kategorie plátcovství
• zrušení pojištění z důvodu poj. v cizině
• podání přehledů OSVČ
Práva a povinnosti pojištěnců a plátců:
• s řešením nedoplatků u naší pojišťovny
• s žádostí o prominutí penále
• s žádostí o přehled vykázané péče
• s dotazy na příspěvky z Fondu prevence
• s odevzdáním lázeňských poukazů
• s dotazy o poplatcích a doplatcích u lékaře

 Všeobecná zdravotní pojišťovna ČR
Klientské pracoviště Kroměříž  
ve spolupráci s Městem Hulín

Mobilní úřadovna  
Hulín

Výsadbou dřevin v lesoparku Nivky práce nekončí
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Na dalším setkání účastníků Akademie  
3. věku, které proběhlo 12. února, se mohli pří-
tomní dozvědět kompletní informace o zdra- 
votním pojištění, o právech a povinnostech 
pojištěnců a plátců VZP. Na různé dotazy od-
povídaly zaměstnankyně VZP pobočky Kro-
měříž.  Zájemci si mohli nechat změřit  krevní 
tlak a tuk. Paní G. Formanová z prodejny Svět 
Zdraví z Kroměříže předvedla zájemcům, jak 
správě postupovat při zakoupení vložek do bot.   
Téměř všichni využili měření, kdy ve speciálním 
silikonovém vaku provedla každému analýzu 

chodidla. Představila ortopedické pomůcky, 
kompenzační pomůcky, které dokážou nejedno-
mu z nás zlepšit ne zrovna dobrý zdravotní stav 
nebo motivují k dalšímu poznání.

J. Z.

Akademie 3. věku

POZVÁNKA  
NA AKADEMII 3. VĚKU 
19. března 2014 od 9.00 

hodin v sále KK.

MUZEUM F. SKOPALÍKA Aby kroj dobře vypadal

Ve dnech 28. a 30. 
ledna 2014 v odpo-
ledních hodinách se v 
Muzeu Františka Sko-
palíka v Záhlinicích 
sešli Hanáci z blízkého 
okolí, kteří mají vztah 
k hanáckému kroji.

Spousta známých z 
mého okolí se často ptá, 
proč lpím na tom, „aby 

kroj dobře vypadal”. Z tohoto důvodu se setká-
ní s tímto tématem v našem muzeu uskutečnilo.

Hanácký kroj je bohatý na množství kraj-
ky, výšivky a použitého plátna, tak jako kraj  
úrodné Hané rozprostřené na velké části střed-
ní Moravy. Naši předkové nám dali do vínku 
lány úrodné půdy (s nejvyšší bonitou ve střed-
ní Evropě) a s tímto jsme získali oděv našich 
předků. A naší povinností je tento dar, pokud 
je to jen trochu možné, rozmnožovat anebo as-
poň udržovat. Sama vyšívat neumím, ani jsem 

to nikdy nezkoušela, a blízcí, kteří mě před-
časně opustili, nestihli předat, co uměli. Cítila 
jsem vnitřní povinnost, že kroj by měl žít dál. 
Od pocitu už nebylo daleko k činu, tak jsem se 
pustila do praní, škrobení a žehlení. Kupodivu 
jsem zjistila, že mě tato práce baví a těší. Chci 
také připomenout velmi důležitou věc. Rodina 
mě toleruje a dokonce i podporuje, jak je to 
jenom možné. Bez toho by se mi nic nedaři-
lo. Všichni víme, že člověk sám nic neudělá  
a podpora je velmi důležitá.

Ve společenské místnosti v Muzeu Františka 
Skopalíka v Záhlinicích se sešlo na čtyři desítky 
nadšených obdivovatelů krojů a jejich součástí.

V živé diskuzi a při praktické ukázce jsme 
si vyměnili zkušenosti. Každý, kdo se stará 
o kroj, určitě ví, že ne vždy se všechno daří, 
jak má. Ve starší domácnosti jsme se setkáva-
li s látkami a materiály, které jsou dnes málo 
používané. Možná se někomu vybaví únavná 
práce našich babiček a maminek v době, kdy 
se pralo ve vířivých pračkách a ručně mácha-

lo ve vaně se studenou vo-
dou. Pak prádlo z bavlny 
a lnu naškrobit, usušit a 
znovu spousta práce. Na-
škrobené nakropit a složitě 
vyžehlit. Tak si říkám, že 
jsme na tom v dnešní době 
ještě dobře. Ale co kroj z 
tradičního bavlněného ma-
teriálu? Je potřeba se tak 
trochu vrátit o pár desítek 
let zpátky. Nebát se toho. 
Když se nedaří, zkoušet to 
znovu, a pak si člověk řek-
ne: ,,Když to umím, tak to 
přece nic není.“

Smyslem setkání neby-
lo, abych řekla: „Tak to má 
být.“ Jen jsem chtěla předat 
svou zkušenost. Nikdo mi 
také neřekl: „Dělej to tak!”. 

Nejlepší je vlastní zkušenost. Také si myslím, 
že pokud chceme, aby se kroj udržel, je nutné 
v něm chodit. Ne ale za každou cenu. Vybírat 
si vzácné a sváteční chvíle. Není běžné v kroji 
chodit kdykoliv. Pokud si ho ale budeme ob-
lékat, vyplývá z toho i nutnost ho udržovat a 
to dá hodně práce. Toto je nejlepší průprava k 
tomu, naučit se pečovat o kroj a vážit si ho.

Myslím si, že spousta přítomných Hanáků to 
cítila stejně jako já a podpořili jsme se navzájem. 
Třebaže v celkovém obraze jsme malá skupinka, 
ale když vyjdeme ve svátečním, nádherně vyžeh-
leném, vyběleném kroji, plném kraječek a záhybů  
z plátna, každý se s radostí podívá a dokonce  
s příjemným pocitem otočí. Nezáleží na tom, jest-
li je malý, velký či tenký. Je prostě hezký a náš.

P. S.: Máte zájem o další setkání?

Všechny, kteří dočetli až do posledního řád-
ku, zdraví V. Navrátilová, programový pracov-
ník muzea Františka Skopalíka v Záhlinicích.

Pozvánka do muzea
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Český svaz žen funguje v Hulíně dlouhá 
léta. Pracovaly zde tři organizace, nyní pou-
ze několik starších členek v jedné organiza-
ci. Přesto se snažíme pořádat zajímavé akce 
pro sebe i veřejnost. 

Spolupracujeme se ZŠ, ŠD, Městskou kni-
hovnou i ČSOP Hulín, pořádáme přednášky 
a besedy, každý rok prodáváme žluté kytičky 
ve prospěch boje proti rakovině. Dozvídáme 
se nové informace o bylinné a léčebné kos-
metice, s rehabilitační pracovnicí se učíme 
jednoduché cviky na uvolnění páteře a klou-
bů, besedujeme s kronikářem nad událostmi, 
které se v Hulíně staly před lety i nedávno.  
Zájezdy, kterých se účastní hodně našich spo-
luobčanů, jsou velmi oblíbené. Již bylo usku-
tečněno 31 zájezdů do různých koutů naší vlas-
ti. Také výstavek, jež pro veřejnost pořádáme, 

bylo celkem 38. Byly to velikonoční, vánoční, 
suché květy, výšivky i krojované panenky. Při 
každé akci jsou návštěvníkům nabízeny ke 
koupi různé perníčky i cukroví.

V rámci spolupráce s ČSOP Hulín se po-
dílíme na úpravě okolí klubovny na školním 
pozemku, kde se 
scházíme. Pečuje-
me o skalku, rostli-
ny před budovou i v 
okolí jezírek. Rády 
bychom mezi se-
bou přivítaly další 
ženy, hlavně mladší 
s novými podněty  
pro naši činnost.

A. Hodná

Z činnosti Českého svazu žen

Výroční členská schůze OS zdravotně postižených

Počátek nového roku patří k příležitos-
tem zhodnotit činnost za uplynulý rok. Dne  
4. února jsme pozvali naše členy a hosty do 
sálu Kulturního klubu k vyslechnutí „Zprávy 
o činnosti za rok 2013“, dále na programu 
bylo schválení členských příspěvků pro rok 
2014, slova našich hostů a možnost příspěv-
ků do diskuze.

Ve Zprávě byla uvedena personální situ-
ace, aktivity zaměřené na podporu zdravotní 
prevence, výjezdy a vycházky za účelem po-
znávání našeho regionu. Velký zájem byl o 
ozdravné pobyty, relaxace v aquaparcích. Pří-
jemné chvíle prožíváme společně každé pon-
dělí v klubovně sokolovny, kde kromě vychut-
nání kávičky se poradíme o nových receptech, 
zdravé výživě a zkoušíme různé paměťové 
vychytávky. Rádi si zahrajeme bowling. 

Dále vystoupily členky výboru. Hospodářka 
pí Adamíková přednesla zprávu o hospodaře-
ní v roce 2013 a pí Popelková revizní zprávu.

V krátkosti jsme našim členům oznámili 
záměry v činnosti tohoto roku.

Naši pozvaní 
hosté se bohužel 
nemohli z vážných 
pracovních důvodů 
zúčastnit, a tak jsme 
požádali o slovní 
příspěvek pí Flori-
ánovou, která nám 
sdělila, že v září t. r.  
se opět uskuteční 
Sportovní hry seni-
orů, tentokrát v Hu-
líně, a my tak máme 
příležitost připravit 
kulturní program. Dále nám navrhla pro měsíc 
březen návštěvu zástupce pojišťovny VZP. 

Dalším přítomným hostem byl pan V.  
Charvát, předseda OV Svazu civilizačních 
chorob Kroměříž, za knihovnu a redakci Hu-
líňanu pí J. Zakravačová a za Kulturní klub 
pí J. Nábělková. 

Vyslovili jsme všem přítomným hostům 
poděkování za jejich zájem a celoroční spo-
lupráci a věříme, že i v tomto roce budeme 
nadále úspěšně spolupracovat. V zájmu další 
spolupráce vyslovujeme poděkování i hostům, 
kteří se na naše pozvání dostavit nemohli.

Přišli o potlesk zcela zaplněného sálu, který byl 
projevem uznání a ocenění jejich vstřícného pří- 
stupu k našim zdravotně postiženým seniorům.

Kulturní klub s asistencí našeho p. Ada-
míka zajistil hudbu k příjemnému posezení  
a dobré náladě.

Na www.oszphulin.webnode.cz  
se dozvíte více.

 Za OS zdravotně postižených Pavla Poláková 

Meteorologická  
stanice Holešov

Rok 2013 na Meteorologické stanici v Hole- 
šově byl s průměrnou teplotou 9,43 °C o 0,79 °C  
teplejší než normál. Z krátkodobého hlediska 
byl ale normální. 2163 hodin slunečního svitu 
bylo nejvíce za 60 let měření. Úhrn srážek 695 
mm je 10 % nad dlouhodobým průměrem.

Měsíce leden (-1,98 °C) a únor (-0,01 °C ) by- 
ly teplotně spíše normální. Nejmrazivější ráno 
bylo 21. února s minimální teplotou -14,3 °C, 
při zemi -18,0 °C. Březen s průměrnou tep-
lotou 1,24 °C byl téměř 2,5 °C pod dlouho-
dobým průměrem. Zima byla se 130 mm  
srážkově nadprůměrná.

Nezvykle chladný začátek jara dokazuje 
naměřená minimální teplota vzduchu -8,0 °C, 
při zemi -11,4 °C ze 2. dubna. Nejvíce srážek -  
270 mm spadlo v jarních měsících květnu  
a červnu.

Léto bylo z pohledu průměrných teplot 
posledních let spíše normální, z hlediska 
dlouhodobého měření ale bylo o téměř 2 °C 
teplejší. Měsíc červenec byl se 4 mm srážek 
rekordně suchý. 340 h slunečního svitu bylo 
nejvíce za dobu měření v Holešově. Měli 
jsme možnost pozorovat 20 blízkých bouřek. 
Teplejší období roku nám zpříjemnilo 33 let-
ních a někomu trochu znepříjemnilo 24 tro-
pických dní. 3. srpna vystoupila teplota vzdu-
chu na novou absolutní naměřenou hodnotu 
36,9 °C.

Prosinec s teplotou 2,43 °C byl téměř 2,5 °C  
nad dlouhodobým průměrem, srážkově s 8,4 mm  
je druhým nejsušším po prosinci roku 1972, 
kdy spadlo jen 2,7 mm srážek.

Petr Škop

Dne 22. března 2014 
 pořádá Český  

hydrometeorologický ústav  
na svých stanicích  

a pobočkách 

„Den otevřených dveří“. 
Můžete nás navštívit  

v době od 10 do 15 hod. 

POZVÁNKA

Meteorologická stanice 1. dubna 2013
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INZERCE

Hned první sobotu nového roku se sešli 
členové Základní organizace (ZO) č. 1 Čes-
kého zahrádkářského svazu (ČZS) na výroční 
členské schůzi, aby zhodnotili ze svého hle-
diska uplynulý rok. Jarní počasí zahrádkářské 
činnosti moc nepřálo, ale příroda se dokázala 
s nepříznivými klimatickými podmínkami 
vyrovnat a většina pěstitelů se mohla radovat 
z úrody aspoň některých plodin. 

Schůze se konala ve velkém sále Kultur-
ního klubu, měla slavnostní řád, po oficiál-
ní části hrála hudba a pokračovala volná 
zábava. Součástí programu byla mimo jiné 
volba nového výboru, protože v minulém 
roce skončilo funkční období výboru stáva-
jícímu. Na schůzi se sešlo téměř 100 členů, 
rodinných příslušníků a hostů. Ze zpráv jed-
notlivých funkcionářů vyplývá, že členo-
vé zachovávají tradici svých předchůdců a 
scházejí se každou první středu v měsíci na 
besedě, kde projednávají aktuální zahrádkář-
ské záležitosti, někdy si pozvou odborníka 
ke speciálnímu tématu. O jejich aktivitách je 
veřejnost informována ve vývěsce na tržnici 
a v budově moštárny. Pokud některé téma ně-
koho zaujme, rádi ho mezi sebou přivítáme. 

Mnozí občané z Hulína i širokého okolí 
využívají možnosti nechat si zpracovat ovoce 
na lahodné a stále oblíbené mošty ve zpracov-
ně, která je v majetku organizace. V minulém 
roce bylo zpracováno 54 tun jablek a vyrobeno  
48 800 lahví moštu. Pro srovnání uvádím údaje 
z roku 2012, kdy bylo vyrobeno 52 000 moš-
tů, o rok dřív, kdy byla malá úroda jablek, jen  
42 000. Sehraný kolektiv pracovníků v dů-
chodovém věku se dokáže vyrovnat s tech-

nickými i personál- 
ními problémy, kte- 
ré se při výrobě ně-
kdy objeví. Dlouho- 
trvající problém s ne- 
dostatkem sklenic 
loni vyvrcholil a byl  
hlavní příčinou niž- 
šího množství vyro- 
beného moštu. Zá-
jemci si mohli ode-
brat jen tolik moštů, 
na kolik měli vlastní 
lahve. Lahve, do kte-
rých se horký mošt  
stáčí, se v České re- 
publice už několik let 
nevyrábějí. Potřebné  
množství jsme doku- 
povali v předcháze- 
jících letech v Horní  
Moštěnici, v minulém  
roce nám už žádnou  
lahev neprodali. Po- 
kud někdo má jaké- 
koliv množství lah-
ví doma a neplánuje 
moštování, nabídněte 
nám je, rádi je od-
koupíme. Před členy 
výboru stojí velký  
úkol: upravit techno- 
logii výroby moštu 
tak, aby se mohly vy- 
užívat nádoby, které 
jsou na trhu k dispozici. 

Změna způsobu 
života dnešní společ-
nosti se projevuje i v 
naší organizaci. Čle-
nové stárnou a jejich 
počet klesá. K 31. 12. 2013 členskou základnu 
tvoří 65 zájemců s věkovým průměrem dosahu-
jícím téměř 73 let, z toho je 28 žen a 37 mužů, 
nejmladší člen má 56 let a dva nejstarší se loni 
dožili 89 let. Rádi bychom mezi sebou uvítali 
zájemce o zahrádkaření z řad mladších spo-
luobčanů. Stačí přijít první středu v měsíci do 
Kulturního klubu, kde se scházíme, v zimním 
období odpoledne od 14, v letním od 18 hodin. 

Podle mého názoru i malá skupinka nad-
šenců dokáže velké věci, pokud tomu věnují 
čas, energii a kus srdce. Naši předchůdci po-
ložili před 55 lety základ zahrádkářské čin-
nosti, jejich zásluhou máme na co navazovat 
a naší morální povinností je i v měnících se 
podmínkách pokračovat. 

Ing. Anna Čechmánková,  
předsedkyně ZO č. 1 ČZS

Zahrádkáři hodnotili

Leden u ochránců přírody

V polovině ledna se pravidelně podí-
líme na „Mezinárodním sčítání vodních 
ptáků“. Ornitologové v celé Evropě vyráží  
v tomto období k vodním tokům a rybníkům  
ve svém okolí a počítají zde zimující vod-
ní ptactvo. Letos připadla tato akce na so-
botu 18. ledna. Skupina dospělých i dětí  
vyzbrojená dalekohledy a zápisníky vyra-
zila z Tlumačova ke kvasické štěrkovně  
a podél Moravy a říčky Rusavy na Záhli-
nické rybníky.

Počasí nám moc nepřálo, protože byla 
mlha. Přesto jsme během našeho putování 
napočítali na tři tisíce opeřenců. Většinu 
tvořily naše staré známě kachny divoké, ale 
pozorovali jsme také čírky obecné, husu bě-
ločelou, husu velkou, hvízdáky euroasijské, 
labutě velké, ledňáčky říční, lysky černé, 
morčáky velké, poláky chocholačky, poláka 
velkého, volavku bílou a volavky popelavé.

Výsledky našeho pozorování zpracoval 
Martin Vymazal, který je pak odeslal na Kated-
ru ekologie Fakulty životního prostředí České 
zemědělské univerzity v Praze. Tam se scházejí 
výsledky všech pozorovatelů a provádí se vy-
hodnocení sčítání za celé území naší republiky.

Orlovci na svých družinových schůzkách 
shlédli film o našich velkoplošných chráněných
územích a trochu se zapotili při přiřazování zna-
ků národních parků a chráněných krajinných 
oblastí k vyznačeným územím na slepé mapě 
republiky. Také jsme oprášili své znalosti o 
stopách. Mezi úspěšné akce patřilo pozorování 
Měsíce a měsíců planety Jupiter hvězdářským 
dalekohledem. Naším skvělým průvodcem po 
hvězdné obloze byl (již odrostlý Orlovec) Sta-
nislav Páter. Zato neúspěchem skončila výprava 
na místní hřbitov, kde přes den spávají kalousi 
ušatí. Pod stromy jsme sice našli vývržky od 
těchto sov, ale žádnou se nám nepodařilo spatřit.  

Zato pokus se skleni-
cí vody, kterou jsme 
překryli papírem a o- 
točili dnem vzhůru, 
se nám podařil - voda 
zůstala ve sklenici  
a nevylila se.

Na březen připra-
vujeme praktický se-
minář věnovaný vr- 
bovým stavbám. Vr-
bové pruty snadno v 
zemi zakoření a díky své pružnosti se dají různě 
proplétat. Tyto vlastnosti jsme v loňském roce 
vyzkoušeli při stavbě vrbového iglú i s tunelem 
na školní zahradě. Jak vypadá naše vrbová stav-
ba po roce své existence a jak se takové vrbové 
stavby staví, se dozvíte ve středu 12. března  
od 17:00 hodin na školní zahradě v Hulíně.

Mgr. Jiří Janál
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Úplně na začátku bych chtěl reagovat na 
popletený článek, který se objevil v jednom 
lednovém periodiku pod názvem „Opraví ko-
tel pro půlku města“. Všechno je jinak! Proto 
se budu snažit o vysvětlení situace, která byla 
v článku popsaná. 

V prosinci byla dokončena dlouho pláno-
vaná rekonstrukce kotelny v Základní škole 
Nábřeží. Jelikož má naše společnost dobrou 
zkušenost s výrobou tepla a elektrické energie 
z tzv. kombinované výroby, rozhodli jsme se 
pro tuto výrobu i na základní škole. Kotelna 
byla osazena kogenerační jednotkou TEDOM 
o výkonu 140 kW tepelného a 104 kW elek-
trického výkonu. Tepelný výkon byl doplněn 
dvěma kondenzačními kotli, každý o výkonu 
140 kW. Původní kotelna měla výkon cca 1200 
kW (nyní 420 kW). Tuto výraznou redukci vý-
konu bylo možné provést po mnoha zásazích 
do energetické náročnosti všech budov školy 
(např. řízení regulace jednotlivých učeben, vý-
měna oken a především celkové zateplení). 

A jak vlastně celá kotelna „funguje“? 
Prioritní je provoz kogenerační jednotky 
- to je vlastně plynový motor, který vychá-

zí z vozidlových motorů, jež slouží 
k pohonu synchronního generátoru, 
který vyrábí elektřinu. Ta je v našem 
případě dodávána do školy a případ-
né přebytky výroby jsou prodávány 
do sítě. Při výrobě elektřiny vzniká 
teplo, které rovněž odebírá škola na 
vytápění nebo na ohřev teplé vody. 

Projekt byl zpracován společností 
MIXMAX energetika, se kterou jsme 
spolupracovali v roce 2004 již při re-
konstrukci celého tepelného systému 
na sídlišti Družba a Sadová. Realiza-
ci prováděl vítěz výběrového řízení, 
společnost Instalace plus, kterou mu-
sím touto cestou pochválit. Při reali-
zaci nedošlo k žádným zádrhelům, a přestože 
bylo ve škole nutné začít s vytápěním, nikdo 
nepoznal, že kotelna je v rekonstrukci. Celá 
kotelna je řízena a monitorována regulací, 
kterou pro nás dodává náš dvorní dodavatel 
těchto zařízení, společnost DOT, a. s. 

A co bylo nejhorší? Nikoli realizace pro-
jektu, ale jeho uvedení do provozu. Takže 
jako nejsložitější se jeví jednoznačně vyřídit

 

veškerá povolení k provozu takového zdroje. 
Celková cena rekonstrukce je cca 5 milionů 

Kč. Výrazná část z této částky bude zaplacena 
právě z prodeje elektřiny. Veškeré náklady byly 
uhrazeny z prostředků společnosti SATE Hulín, 
s. r. o., tj. bez jakékoliv dotace. Žádné další inves-
tice proto v loňském roce nebyly realizovány. 

Martin Procházka, ředitel společnosti SATE

Kotelna ZŠ

Co nového pod komínem

Čím starší, tím lepší!

Letos dosáhneme úctyhodného věku. Od položení základního kamene již uběhlo 65 let.  
V tomto příspěvku se chceme ohlédnout za nejdůležitějšími firemními milníky.

1949  -  byl položen základní kámen strojírenské továrny
1951  -  od tohoto roku se společnost specializuje na výrobu svislých soustruhů
1989  -  zřízen samostatný státní podnik TOS Hulín, s. p.
1996  -  privatizace společnosti do formy TOSHULIN, s. r. o. 
1998  -  transformace TOSHULIN, s. r. o., na akciovou společnost
2002  -  odprodej lehké obrobny (současný MODIKOV, s. r. o.)
2008  -  založení dceřiné společnosti v ruském Petrohradu
  -  zahájení nákladného projektu revitalizace strojového parku 
2009  -  odkoupení státní společnosti STROJIMPORT („Tosácká“ rodina se rozrostla o  dceřiné společnosti v Praze, rakouské  
    Vídni, německém Wiesbadenu, polské Wroclawi a maďarské Budapešti)
2012  -  založení dceřiné společnosti v čínské Šanghaji
  -  nová definice produktových struktur (čtyři základní skupiny: BASICTURN, POWERTURN, EXPERTURN, 
  FORCETURN)
2013  -  zahájení revitalizace areálu TOSHULIN (vybudování nového skladového centra, demolice starých, nepoužívaných  
  objektů)
2014  -  čeká nás jeden z prodejně nejúspěšnějších roků naší historie

    Zrajeme jako víno… Značku TOSHULIN dlouhodobě budujeme na nejnáročnějších světových trzích. Kvalita našich strojů byla mno-
hokrát potvrzena prestižními cenami doma i ve světě. Jsme součástí regionu již desítky let a patříme k nejlépe hodnoceným společnostem.  
Vše je důkazem, že jdeme tou správnou cestou…

TOSHULIN, a. s.

INZERCE
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Letošní rok byl ve sběru hliníku úspěšný. 
Celkem jsme nasbírali 343 kg, což je o 165 kg  
více než loni. Utržili jsme 5 tisíc korun,  
o jejichž využití budeme debatovat na schůz-
ce ekotýmu. Pravděpodobně je použijeme na 
školní zahradě.

Potěšilo nás, že se do sběru zapojili  
i občané Hulína, kteří nemají děti ve škole. 
Přinesli přes deset kilo drobného hliníku. 
Děkujeme.

Pan školník Janů nám „ekotýmákům“ po-
psal a vyfotil, jak to v Tlumačově v Metal-
šrotu probíhá. Musíme příští rok lépe kontro-
lovat odevzdaný sběr, protože v hliníku našel 
16 kg kovů. Pozor, ne všechny plechovky od 
piva jsou hliníkové…

Vítězové sběru si pochutnali na dortu 
„naší pekařky“ Nadi Mrhálkové. A ti, co 
nevyhráli, si už pomalu zase sbírají doma 
víčka z jogurtů, plechovky, které kontrolují 

magnetem a těší se, že příští rok bude dort 
jejich. 

Recyklací hliníku šetříme životní prostře-
dí, budeme rádi, když nám pomůžete.

Ekotým ZŠ Hulín

ZÁKLADNÍ ŠKOLA Zápis

V životě člověka jsou momenty, které si 
sice moc nepamatuje, ale do velké míry jsou 
důležitým milníkem jeho života. Mezi ty nej-
významnější patří určitě zápis do první třídy 
základní školy. Do té naší hulínské zavítalo 
k zápisu celkem 93 dětí, z toho přišlo 77 po-
prvé a 16 dětí se dostavilo po loňském od-
kladu. Tréma, nervozita, obavy dětí i rodičů 
se brzy rozplynuly a budoucí školáčci měli 
možnost podělit se o své dosavadní znalosti 
s učiteli. Poznávání barev, čísel, písmenek, 
malování, to byly disciplíny, které musely 
děti zvládnout. Dle informací učitelů byly 
děti velmi šikovné a samostatné, což je jistě 
dobrá informace pro ně samotné i pro rodiče, 
takže se nemusí své školní povinnosti, která 
pro mnohé z nich nastane v září tohoto roku, 
vůbec obávat.

J. Z.

Svátek poezie

Jako tradičně i letos v rámci Svátku poe- 
zie proběhla na ZŠ Hulín recitační soutěž.
Účastníky byli žáci prvního i druhého stup-
ně. Výkony byly vyrovnané a vybrat vítěze 
nebylo jednoduché. Vedle čtyř kategorií, do 
kterých byli recitátoři rozděleni na základě 
věku, mělo i obecenstvo možnost vybrat vítě-
ze podle svého uvážení. Na prvních místech 
se umístili tito žáci:

   1. kategorie: Adam Polášek 
   2. kategorie: Filip Straka 
   3. kategorie: Michal Čech
   4. kategorie: Kamila Vránová

Na druhém stupni byla udělena zvláštní cena, 
cena obecenstva, Viktorii Jindřišce Maděrové.

Vítězové postupují do regionálního kola, 
které proběhne v Kroměříži. Děkujeme všem 
účastníkům a přejeme mnoho dalších úspěchů.

/ir/

Kniha a já

Pod názvem „Kniha a já“ končí třetí část 
výtvarné soutěže ,,Děti malují pro Konto Ba-
riéry“. Bohužel již definitivně končí celý pro-
jekt, který probíhal několik let a do něhož se 
naše škola pravidelně zapojovala. Jsme rádi, 
že jsme se ho účastnili a přispěli k dobré věci. 
Poděkovaní patří všem žákům, kteří se do pro- 
jektu aktivně zapojovali.

 Na závěr několik vět od organizátorů:

  „Vážení pedagogové, milé děti,

ráda bych vám touto cestou poděkovala 
za přízeň, kterou jste věnovali projektu „Děti 
malují pro Konto Bariéry“. Moc si vaší spolu-
práce i trpělivosti a pochopení vážíme a o to  
víc je pro nás bolestnější muset se s vámi roz-
loučit. Soutěž „Kniha a já“ je poslední soutě-
ží, kterou pod hlavičkou projektu pořádáme. 
Je možné, že projekt bude pokračovat v jiné 
podobě a s jiným organizátorem.

Přeji vám všem hodně skvělých výtvar-
ných nápadů a spoustu zábavy při jejich re-
alizaci.

 Mgr. Hana Bílková (Předsedkyně poroty 
a Ředitelka DDM Znojmo).“

 I. H.

Sběr hliníku
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Poznáváme naše město Hulín 

V rámci celo- 
ročního projek-
tu „Poznáváme 
naše město Hu-
lín“  navštívili 
druháci a třeťá-
ci 30. ledna ha-
sičskou zbrojni-
ci v Hulíně.

Mohli se pře- 
svědčit, že práce 
dobrovolných 
hasičů je velmi 
záslužná, nároč- 

ná a obětavá. Díky panu Zábranskému a panu 
Novotnému si mohli žáci prohlédnout vybave-
ní hasičské zbrojnice, hasičská auta i techniku, 
kterou využívají při zásazích. Byli dokonce 
svědky výjezdu  k nahlášenému požáru.

Dobrovolní hasiči velmi profesionálně  
a trpělivě odpovídali na dotazy dětí a vše, co 
je zajímalo, jim  vysvětlili. Velkým zážitkem 

pro ně bylo, když se hasiči ve slavnostních 
uniformách zúčastnili předávání pololetního 
vysvědčení ve škole. 

Děkujeme panu Zábranskému a panu No-
votnému za čas, který nám věnovali. Děti si 
uvědomily, jak je důležitá prevence a dodr-
žování pravidel bezpečnosti, aby se předchá-
zelo požárům.

Eva Doleželová

První vysvědčení 
se rozdávalo 31. 1.

DRUŽINKA Únor ve školní družině

Druhý kalendářní měsíc je za námi a my ve školní družině jsme  
si ho užili naplno.

Zahájili jsme velkým maškarním karnevalem. Děti v nápaditých 
kostýmech a maskách prověřili svou obratnost v zábavných soutěžích.  
Při diskotékové hudbě jsme si zadováděli a zatancovali. Celou akci zda-
řile moderovala studentka střední pedagogické školy Kristýna Rusinová.

Probíhající olympijské hry v Soči jsme si připomněli vlastní olympiá- 
dou. Naše disciplíny byly sice trochu netradiční, ale závodili jsme jako 
opravdoví sportovci. Bavilo nás lyžování na novinovém papíře, biatlon 
se střelbou papírovými koulemi nebo bobování na skluzavce. Nejlepší 
borci získali zlaté medaile a sladkou odměnu.

Poslední akcí byla Miss dance. Proměnili jsme se v tanečníky z dale-
kých zemí a vyzkoušeli tance klasické, latinskoamerické i diskotékové, 
nejvíce jsme se ale pobavili při vymýšlení vlastních tanečních kreací.

Nezvykle příznivé počasí jsme využili k častým procházkám a hrám 
v přírodě.

 Lenka Filandrová

Projekt zdravá výživa ve 2. A třídě

V únoru jsme se v prvouce učili o člově-
ku. Když už jsme věděli, jak naše tělo vypadá 
a tak trochu i jak funguje, povídali jsme si i 
o tom, co našemu tělu prospívá a co mu ško-
dí. Celý třetí únorový týden jsme se věnovali 
zdravé výživě, která je pro člověka velmi dů-
ležitá. Při projektovém vyučování jsme pra-
covali ve skupinách, kde jsme se učili spolu-
pracovat a respektovat názor druhého.

Projekt začal besedou s vedoucí školní 
jídelny paní Fuksovou, která nás seznámi-
la se zdravými a nezdravými potravinami a 
vysvětlila nám, proč je jídlo pro nás důleži-
té. Také jsme třídili potraviny podle původu  
a tvořili jsme jídelní lístek na celý den.

V hodinách čtení jsme si přečetli pohád-
ky Jak pejsek s kočičkou pekli dort, O veliké 
řepě a Dva čuníci. Této pohádce jsme se za-
smáli i s našimi rodiči.

V matematice jsme při nakupování s pej-
skem a kočičkou procvičovali sčítání do 100 

a řešili slovní úlohy. Z geometrických tvarů 
jsme si „upekli“ dort.

V českém jazyce jsme v názvech potravin 
vyhledávali tvrdé a měkké souhlásky.

V pracovních činnostech jsme si vyrobi-
li zdravou tvarohovou pomazánku a uvařili 
bylinkový čaj. Také jsme se naučili správně 
stolovat.

Nakonec jsme se pokusili napsat popis pra-
covního postupu a doplnili ho vlastní ilustrací. 
Ze třídy bylo slyšet „Pekla vdolky“ a písničky 
Pavla Nováka o stolování a zdravé stravě.

Celý týden se nám moc líbil a už se těšíme 
na další projekt.

Recept na pomazánku podle Vojty Syptáka:

Potřebujeme: tvaroh, bílý jogurt, sůl, česnek, 
papriku, pórek, tmavé pečivo

Do misky dáme tvaroh a bílý jogurt.
1. Přidáme nastrouhaný tvrdý sýr.
2. Dochutíme solí a prolisovaným česnekem.
3. Pomazánku natřeme na chleba.
4. Ozdobíme zeleninou.

                  Dobrou chuť!

Více zde:  
http://zs-hulin.webnode.cz/news 
/projekt-zdrava-vyziva-ve-2-a/
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SVČ HULÍN Hrátky s vařečkou

Kroužek „VARIACE S VAŘEČKOU“ v no- 
vě vybudované kuchyňce je již zcela zaplněn, 
pro velký zájem už fungují dvě skupiny po de-
víti malých kuchařích a kuchařkách. Minulý 
týden do kroužku zavítala soutěžící z pořadu 
PROSTŘENO TV Prima Veronika Mlčáková. 
Naše bývalá praktikantka vyprávěla o natáčení 
pořadu, jak se jí dařilo a co se nedařilo, dozvě-

děli jsme se vše, co v televizi neuvidíte. Verči 
jsme drželi všechny palce a pro nás vyhrála,  
i když její soupeři to viděli jinak. Už teď se ně-
kteří z nás malých kuchařů těší, jak vyrosteme 
a takovou soutěž si také vyzkoušíme. 

Holky a kluci z kroužku  
HRÁTKY s VAŘEČKOU

Pozvánky

Karneval

I přesto, že nám konkurovala olympi-
áda v Soči, byl sál KK Hulín zaplněn 16. 
2. 2014 do posledního místa čertíky, prin-
ceznami, rytíři, Spidermany. I Harry Pot-
ter zavítal, krásná Nastěnka, víly, včelky 
Máje, břišní tanečnice a další krásné masky 
– mohli bychom jmenovat do nekonečna. 
Bohatý program byl proložen krásným vy-
stoupením mažoretek MINIKONTRASTY 

a sólovým vystoupením Veroniky Hodon-
ské pod vedením paní Aleny Rafajové. Ne-
chybělo ani vystoupení hánackého souboru 
HULÍŇÁČEK. Stihli jsme i soutěžit a celý 
program na výbornou doplňoval hudbou Ja-
kub Zapletal. 

PŘÍŠTÍ ROK AHOOOOJ!
JITKA Z.
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Nastávající měsíc březen je mimo jiné 
označován též jako měsíc knihy. A kniha pat-
ří ke knihovně. Nahlédněme proto do archiv-
ních pramenů a připomeňme si, jak to bylo  
s veřejnou knihovnou v Hulíně.

 Stavba železnice císaře Ferdinanda (1841)  
a zasedání říšského sněmu v Kroměříži 
(1848) zajisté ovlivnily do té doby poklid-
ný život našich předků. Rozšiřované školní 
vzdělávání vedlo k potlačení negramotnosti 
– rozšiřoval se zájem o čtení novin a knih.

 V roce 1864 - tedy před 150 lety - byla  
u nás založena Občanská beseda, jejímž 
předsedou byl Josef Mikšik, pravděpodobně 
syn Franze Kiksika, jenž je v roce 1845 uvá-
děn jako představený obce.

 Pojmenováním tohoto spolku bylo převza-
to podle tehdy hojně zakládaných českých spo-

lečností (Měšťanská beseda v Praze r. 1844).  
Podle dochované účetní knihy z r. 1886 dozví-
dáme se, že spolek měl 45 údů (členů), kteří 
platili roční příspěvky ve výši 1,60 zl. a byly  
z nich potom objednávány noviny a časopisy:

Moravská orlice, Humoristické listy, Mo-
ravský hospodář, Světozor, Velehrad, Naši-
nec, Kroměřížské noviny, Humoristický ka-
lendář, Hlas Obzor a Domov.

 Všechny tituly během roku si vzájem-
ně půjčovali, aby je na konec každého roku 
nechali svázat u místního knihaře Hubíka 
ze Žabínku a na výroční schůzi je pak vy-
dražovali, aby získali prostředky pro nákup 
v příštím roce. Občanská beseda měla své-
ho „sluhu“, který obstarával oběh tiskovin, 
byl pověřován svoláváním schůzí, staral 
se o topení ve spolkové místnosti. Za síd-
lo Besedy byla vybrána hospoda v dnešní 
ulici Dr. Stojana čp. 110 patřící p. Jindřichu 
Paulovi, kde po jeho prodeji a rekonstruk-
ci vznikl hotel Beseda. Činnost tohoto po-
krokového spolku byla později přenesena 

na náměstí do budovy bývalého pivovaru 
čp. 166 (pozdější majitelé Hosp. družstvo 
a konečně p. Jos. Capil), kde v 1. poschodí 
vlevo na dochované fotografii je čitelný ná-
pis „VEŘEJNÁ ČÍTÁRNA“, či jak se běžně  
v Hulíně říkávalo „na kavárni“, protože v té 
době přicházelo do módy pití kávy.

Ještě před vznikem této Besedy, a to v ro- 
ce 1848, uvádí sám Karel Havlíček Borovský 
v seznamu abonentů Národních novin mezi 
nimi i město Hulín, jak se o tom zmiňuje no-
vinář Fr. Obrtel ve své knize „Moravští sed-
láci 1848 – 1904“ na str. 167.

Slouží jistě ke cti našich předků, pře-
vážně zemědělců, že si při těžké manuál-
ní práci našli čas na čtení českých novin  
a knih v dobách, kdy se svítilo petrolejovými 
lampami či svíčkami, neboť elektřinu měli  
k dispozici až v roce 1910, a to ještě ne  
ve všech domácnostech! 

Vl. Úlehla

KNIHOVNA Z pravěku hulínské knihovny

Jak se dařilo Městské 
knihovně v roce 2013?
Městská knihovna eviduje v roce 2013 

730 čtenářů, z toho 287 dětských.

Knihovnu v loňském roce navštívilo  
14 241 návštěvníků a čtenářů. Celkem bylo 
vypůjčeno 26 202 knih včetně časopisů.
Nejčastěji vypůjčované knihy  
v oddělení pro dospělé:
Keleová - Vasilková: Modrý dům, 
Váňová Magda: Tereza, 
Larsson Steig: trilogie Milénium
Nejčastěji vypůjčovaná periodika 
v oddělení pro dospělé:
Vlasta, 
Epocha, 
Receptář
Mezi nejpilnější čtenáře  
v oddělení pro dospělé patří:
Sládková Kateřina 297, 
Heglasová Jana 259, 
Bulínová Viléma 242 
s počtem přečtených knih za rok 2013.
Nejčastěji vypůjčované knihy  
v oddělení pro děti:
Velkej Frajer Nate, 
Klára a Drobeček 
Deník malého poseroutky
Nejčastěji vypůjčovaná periodika 
v oddělení pro děti:
Kačer Donald, 
Mateřídouška,
Junior
Mezi nejpilnější čtenáře  
v oddělení pro děti patří:
Šimoňuk Jan 104, 
Janečková Tamara 104, 
Duong Martin 80, 
Kratochvílová Tereza 78 
s počtem přečtených knih za rok 2013.

Děkujeme všem čtenářům a návštěvní-
kům knihovny za přízeň a podporu čtenářství  
i v roce 2014.

J. Z.

Pozvánky na připravované akce

Spokojení čtenáři a návštěvníci knihovny
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KULTURA
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KULTURNÍ KLUB Pozvánky
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Únor v KK Hulín

Poslední lednový pátek se v přísálku KK 
Hulín konal FOLKOVÝ KLUBOVÝ VE-
ČER, na kterém vystoupila domácí kapela 
Neboco a jako hosté Ziggy Horváth a známý 
folkový zpěvák Pepa Nos. Příjemnou atmo-

sféru zaplněného přísálku doplnila možnost 
ochutnat maso vytažené z připravovaného 
zabijačkové kotle. ZABIJAČKOVÉ HODY 
byl název nové akce, kterou jsme vyzkoušeli  
první únorový den. Zabijačkové produkty při-
pravil tým složený ze zaměstnanců KK Hulín 
a šikovných pomocníků pod vedením řezníka 
Libora Přikryla. Bohužel se nám nepodařilo 
uspokojit všechny zájemce, kteří ono sobotní 

dopoledne na nádvoří KK Hulín zavítali, tak 
obrovský byl o zabíjačku zájem. Celé dopo-
ledne hrála na KK dechovka Václava Nováka, 
a kdo zůstal, užil si příjemné atmosféry, ale 
bohužel se celé dopoledne zvrtlo od kultury 
spíše v prodejní akci. Snad jsme se poučili  
a v příštím roce se nám podaří tuto akci reali-
zovat tak, aby byli všichni spokojeni. 

Solidně zaplněné hlediště bylo na první 
divadelní představení v tomto roce, komedii 
JEŠTĚ JEDNOU PROFESORE. Tento diva-
delní kus sehrál ve středu 5. 2. divadelní spo-
lek Hanácká scéna Kojetín. Hraná byla i první 
pohádka tohoto roku, pro děti v sobotu 8. 2. 
přijeli herci z Divadla Malá scéna Zlín sehrát 
pohádku RÁKOSNÍČEK A JEHO RYBNÍK. 

Významnou akcí celé zimní sezóny se stal 
HULÍNSKÉ FAKTOR 2, dlouho připravova-
ný finálový koncert talentové soutěže (viz sa-
mostatná reportáž). Celá akce se uskutečnila 
za podpory MAS Jižní Haná. V neděli 16. 2. 
se v sále KK Hulín konal letošní druhý kar-
neval, tentokráte jej pro děti připravilo Stře-
disko volného času Hulín. 

Ve středu 19. 2. jsme přivítali na prknech, kte-
rá znamenají svět, absolventa hulínské ZUŠ, Ra-
dima Šimíka. Spolu s kolegy studenty Konzerva-
toře Brno sehráli divadelní představení SLUHA 
DVOU PÁNŮ, na které se přišla podívat velmi 

solidní návštěva a kdo přišel, ten nelitoval. V pá-
tek 21. 2. se uskutečnil další z řady plesů, totiž 
TMAVOMODRÝ BÁL. V sobotu 22. 2. byla na 
programu další pohádka s názvem ČERVENÁ 
KARKULKA, ČERVENÁ SUKÝNKA, tento-
kráte loutková. Hrálo se na šířku sálu, aby všichni 
pěkně viděli a měli kontakt s příběhem. Pohádka 
se velmi povedla a děti i rodiče se bavili.

Libor Pecháček, KK Hulín, p.o.
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Hulínské faktor

Druhý ročník pěvecké soutěže Hulínské 
faktor je již minulostí. V sobotu 15. 2. zažili ná-
vštěvníci Kulturního klubu opravdu skvostný 
večer plný písní českých a slovenských inter-
pretů. Na pódiu se vystřídalo jedenáct finalistů
z blízkého i vzdáleného okolí. Jejich výkony 
doprovázela kapela složená ze špičkových mu-
zikantů, což dávalo celému večeru opravdu str-
hující atmosféru. Vítězkou druhého ročníku se 
nakonec stala Monika Rytířová z Lipníku nad 
Bečvou, která se uvedla písní Vzpomínka od 
Anety Langerové. Zajímavostí je, že Monika 
byla hodnocena jako vítězka nejen odbornou 
porotou, ale i diváky v jejich hlasování. 

Výsledky soutěže:
1. místo a vítěz divácké soutěže:
Monika Rytířová
2. místo:
Aneta Polachová z Ostrožské nové Vsi - Pí- 
seň o slzách od Anny K. 
3. místo si podělily:
Jana Valová z Kvasic s písní Na cestě od A. Ve-
selovské a Tereza Navrátilová z Hulína s písní 
Jednoho dne se vrátíš od Věry Špinarové. 

V porotě zasedlo hned několik známých 
tváří: Standa Hložek - profesionální zpěvák 
a moderátor, hulínský rodák, Kamil Horák 
- zpěvák kapel Dayoff a Toujours, Jarmila 
Zakravačová - knihovnice Městské knihov-
ny Hulín, redaktorka Hulíňanu, Hanz Sedlář 
- učitel ZUŠ v Hulíně, zpěvák, hráč na bicí 
nástroje, Lenka Polášková - učitelka zpěvu, 
Jaromír Mikeš, ředitel ZŠ Kostelany a člen 
kapely Neboco z Hulína.

Standa Hložek také předal cenu vítězům 
soutěže a poctil přítomné publikum vystou-
pením na hulínských prknech Kulturního 
klubu. Výborná spolupráce ostřílených mo-
derátorů večera Radima Chuděje a Luká-
še Ponížila umocnila, jak uvedl S. Hložek 
„akci, kterou měla přijet natočit televize 
Nova, aby si všude mohli říci, jak to na tom 
malém městě žije!“

Akce to byla velmi zdařilá a doufáme, že 
pořadatelé připraví stejně povedený ročník 
i příští rok. Velké díky patří pořadatelům, 
sponzorům a podporovatelům této akce.

Více informací o soutěži Hulínské faktor 
najdete na  

http://www.hulinskefaktor.estranky.cz/

J. Z.

Finalisté Hulínského faktoru

Jana Valová (3. místo) 
spolu s vynikajícími moderátory večera

Hvězdná porota

Hulínská zastupitelka T. Navrátilová,  
která skončila na krásném 3. místě

Skvěle sehaná kapela

Aneta Poláchová, 2. místo

Slavný hulínský rodák a porotce soutěže 
Standa Hložek

Vítězka soutěže Monika Rytířová
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V letošním roce se v Hulíně bude konat 
významná folklórní akce, hanácké právo. 
Tato akce se v hulínské historii konala ně-
kolikrát, prokazatelně víme, že v roce 1960  
a poslední opakování bylo realizováno v roce 
1974. Čtyřicet let poté se do obnovy tradice 
pouští i naše generace. Termín, ve kterém 
se bude akce konat, byl stanoven na víkend  
7. - 8. června 2014. 

V následujících číslech Hulíňanu se do-
zvíte o tom, co vlastně „hanácké právo“ ob-
náší, jak probíhalo v roce 1960 a 1974, jak se 
připravujeme na letošní ročník, jak se může-

te zapojit a co můžete v červnu tohoto roku  
ještě očekávat.

Příprava letošního ročníku
Do přípravy letošní akce se může zapojit 

každý, přípravy jsou v plném proudu, ale ještě 
je dostatek času. Průvod s hanáckým právem 
a zastávky jsou plánovány po celém městě. 
Důležitým pilířem hanáckého práva bude 
tančení hanácké besedy, kterou během víken-
du na několika místech zopakujeme. Pokud 
se chcete přidat a naučit se ji tančit, začínáme 
v neděli 16. 3. 2014 v 18:00 hodin v sále KK 

Hulín. Ideální je, pokud se může připojit celý 
pár. Jsme připraveni dokonce nechat ušít ně-
kolik vlastních krojů. Podrobnosti k celé akci 
a informace o možnosti spolupráce získáte  
v KK Hulín.

Věřím, že se celá akce setká v Hulíně  
s pozitivním přijetím. Hanácká tradice a spol-
ková činnost všech, kteří se chtějí zapojit, je 
pro kulturní život i vývoj města nesmírně dů-
ležitá a všichni, kteří akci připravují, se na 
letošní hanácké právo těší.

Libor Pecháček, ředitel KK Hulín, p. o.

INZERCE

Sokolský ples v Záhlinicích

14. únor byl dnem, kdy se podle pamět-
níků po více než třiceti letech uskutečnil 
Sokolský ples. I když sál v hospo-
dě v Záhlinicích není zařízen na 
tyto akce, chybí centrální vytá-
pění či šatna, přesto se poda-
řilo uspořádat krásný ples. K 
slavnostní atmosféře přispělo 
nádherné vystoupení dobrovol-
níků, kteří zatančili Hanáckou 
besedu. Krojovaní nezůstali jen  
u nacvičeného vystoupení, ale vza-
li na parket téměř celý sál. K výborné 
náladě přispěla i dechová hudba Hanačka, 
která udržovala skvělou atmosféru. Na pří-

pravě se podílela velká část účastníků a ti 
si po zásluze užívali ples plnými douš-

ky až do brzkých ranních hodin. Za 
pořadatele bych chtěl poděkovat 

všem, kteří se podíleli na zno-
vuobnovení tradice sokolských 
plesů, a také sponzorům, bez 
kterých by se ples nemohl vů-
bec uskutečnit. Tato akce byla 

podpořena MAS Jižní Haná.  
A dobrá zpráva na konec: Sokol-

ský ples žije a můžete se na něj těšit 
i příští rok.

Jiří Rygál

PODĚKOVÁNÍ
Jménem spokojených návštěvnic 

děkujeme za mimořádně vydařený 
Sokolský ples v Záhlinicích. Poděko-
vání je na straně tanečního vystoupení 
Hanácké besedy a také výborné kape-
ly Hanačka z Břestu.

A samozřejmě velké poděkování 
patří všem organizátorům a návštěv-
níkům plesu, kteří přispěli k vydařené 
atmosféře celého večera.

spokojené návštěvnice i z Hulína
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INZERCE Semináře europoslankyně Olgy Sehnalové  
pomáhají lidem bránit se „Šmejdům“

Europoslankyně Olga Sehnalová, která v Evropském parlamentu zasedá 
ve Výboru pro vnitřní trh a ochranu spotřebitele, již léta pořádá ve Zlínském 
a Olomouckém kraji školení nejen pro seniory s cílem návštěvníkům vysvět-
lit, jak se bránit nekalým obchodním praktikám a problematickým předvádě-
cím akcím. Jaké jsou reakce lidí? A na co se nejčastěji ptají?

Paní poslankyně, semináře pořádáte již třetím rokem, jaký je u lidí ohlas?
Musím říci, že jsme se v uplynulých třech letech s nepříznivým ohlasem 

na naše semináře nesetkali. Naopak. Právě i díky dobré odezvě jsem nikdy 
nezapochybovala o tom, že děláme užitečnou a prospěšnou věc. 

Byla nějaká reakce, která Vás během seminářů překvapila?
Možná mne znovu a znovu překvapuje to, jak skutečně důvěřivě a bezelstně 

lidé přistupují k podpisům různých smluv. Často nemají ani kopie ani žádný 
jiný doklad a spoléhají na to, že se jim nemůže nic hrozného stát nebo že se věci „nějak“ vyřeší. Zajímavé jsou i 
reakce lidí na různé příklady nekalých obchodních praktik. Je vidět, že s nimi mají své bohaté zkušenosti. Jakmile 
slyší, že jejich případ není ojedinělý, je debata hned živější a otevřenější.

Na co se lidé během seminářů nejvíce ptají?
Během debat se lidé často ptají na konkrétní situace, do kterých se sami nebo jejich příbuzní a známí dostali.  

Já se snažím vysvětlovat evropskou agendu ochrany spotřebitelů, co mohu dělat a dělala jsem jako poslankyně Ev-
ropského parlamentu. Snažím se vysvětlit, že evropské standardy jsou v drtivé většině případů standardy minimál-
ními a že jednotlivým členským státům EU se nebrání, aby měly přísnější pravidla, což je třeba případ severských 
států. Musím proto dát lidem za pravdu, že v České republice máme v ochraně spotřebitelů mnoho co napravovat.

Jak Vás to vlastně napadlo, organizovat tyto semináře?
Nápad pořádat tyto semináře vyplynul poměrně přirozeně z toho, že v Evropském parlamentu působím ve 

Výboru pro vnitřní trh a ochranu spotřebitele. Jednak se mi v té době zdálo, že skutečně praktických informací 
ke každodennímu použití je mezi lidmi obecně velmi málo a poznatků o otřesných praktikách zejména vůči 
seniorům přibývalo. 

Myslíte si, že to bude mít nějaký efekt? Jaká je podle Vás nejúčinnější prevence proti nepoctivým prodejcům?
Pokud jde o problematické předváděcí akce, ta nejúčinnější rada je samozřejmě na ně prostě nejezdit a lá-

kavé pozvánky ignorovat. Smyslem našich seminářů ale není upozorňovat pouze na předváděcí akce. Pojem 
nekalých obchodních praktik je mnohem širší. Můžete se s nimi setkat v kamenném obchodě, stejně jako třeba 
při prodeji prostřednictvím internetu. Ale lidem dáváme rady a informace, i pokud jde třeba o reklamaci zboží a 
podobně. Myslím si, že od doby, kdy jsme se semináři začali, je skutečně informací mezi lidmi mnohem více a 
problematika ochrany spotřebitele se pomalu ale jistě dostává do centra pozornosti médií. A to je základ pro to, 
abychom měli dobře informované a mnohem sebevědomější spotřebitele, kteří si nenechají všechno líbit.

Budete v seminářích pokračovat? 
V současné době probíhají přípravy na volby do Evropského parlamentu. Dostanu-li opět důvěru občanů, 

budu v organizování seminářů pokračovat. Ráda bych lidem představila nový občanský zákoník, který přinesl 
řadu změn.

Bližší informace o europoslankyni Olze Sehnalové a jejích aktivitách naleznete na www.sehnalova.cz.
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Únor byl ve znamení přípravy na play-off 
a samotných vyřazovacích zápasů. Zápasy 
před koncem nadstavbové části se nám příliš 
nepovedly a soupeři nás, až na jeden zápas, 
porazili. Po nadstavbové části skončil tým 
HC Spartak Hulín na čtvrtém místě a o po-
stup ze čtvrtfinále se utkal s pátým týmem
HC Jiskra Chropyně. První krásný a napínavý 

zápas skončil díky bezchybnému gólmanovi 
Burdovi a obětavému výkonu celého týmu 
remízou 0:0. Druhý rozhodující zápas jsme 
vyhráli 2:1, vybojovali jsme těsné vítězství, 
hráči blokovali střely, hráli dobře dozadu.  
O postup do finále se utkáme s favoritem sou-
těže, s týmem HC Kačeři Tlumačov.

Všechna utkání jsou hrána na Zimním sta-
dionu v Kroměříži, podrobnosti o probíhající  
soutěži jsou uvedeny na www.kamhl.kromhl.cz.

Podrobnosti o HC Spartak Hulín na-
jdete na www.facebook.com/hchulin 

HC Spartak Hulín – HC Buldok Otroko- 
vice 3:2  (24. 1. 2014),
branky: Spružina, Dunda, Drcmánek

HC Jiskra Chropyně – HC Spartak Hulín 2:0  
(30. 1. 2014)

HC Spartak Hulín – RHL Přerov 5:8  
(6. 2. 2014), 
branky: Spružina 3x, Jakšík, Svozil.

HC Spartak Hulín – HC Jiskra Chropyně 0:0  
(15. 2. 2014)

HC Spartak Hulín – HC Jiskra Chropyně 2:1  
(24. 2. 2014), branky: Pecha, Kopčil

SPORT HC Spartak Hulín

 „Hulmenská 10“

Dne 25. 1. 2014 
pořádal triatlonový 
klub ASPOT Hulín 
další ročník běžec-
kého závodu „Hul-
menská 10“.

Oproti předchozím ročníkům jsme se roz-
hodli posunout začátek závodu na desátou 
hodinu. Důvodem bylo zejména to, že jsme 
pro děti, které se účastnily dětského běžecké-
ho závodu Dětské Hulmenské 10, chtěli ro-
zumnější čas až po skončení hlavního závo-
du. Snad to bylo jak pro účastníky hlavního 
závodu, tak i pro děti prospěšné.

Počasí při těchto závodech bývá jako na 
houpačce a letos se ukázalo z té horší strán-
ky. Jediný opravdu chladný víkend za tuto 
zimu připadl zrovna na náš závod. Teplota 
byla -12 °C a pocitovka díky silnému sever-
nímu větru, který byl opravdu krutý, byla 
minimálně ještě o dalších deset stupňů niž-
ší. Ale snad to bylo sluníčko, které přilákalo  
ke startu 103 otužilých běžců.

Ráno před závodem jsme si mysleli, že 
přijedou jen ti největší „blázni“. Počtem zá-

vodníků jsme však byli mile překvapeni.

Závod odstartoval hulínský starosta Mgr. 
Roman Hoza. Skvělý komentář obstaral 
opět Jarda Šašek, starosta Pravčic.

Po úvodním zahřívacím kolečku v Hulíně 
na fotbalovém stadionu se všichni již tradič-
ně vydali směrem na Pravčice a Němčice, 
kde byla v polovině trati obrátka. Tato část 
byla téměř výhradně proti silnému větru.  

Po obrátce se však vítr opíral do zad, což 
byla pro všechny závodníky velká úleva.

Celkovým vítězem se stal Tomas Stei-
ner z AK Drnovice-UNI Brno s výborným 
časem 33:57 min. Kompletní výsledky na-
jdete na www.aspot.wz.cz.

Účast na dětském běžeckém závodě byla 
samozřejmě ovlivněna již výše zmiňovaným 
extrémním počasím, ale přesto se 13 stateč-
ných dětí a jejich rodičů našlo a věříme, že 
nakonec byli všichni spokojení.

Chtěl bych poděkovat městu Hulín za 
poskytnutí sportovního areálu a partnerovi 
závodu MAS Jižní Haná, o. p. s., za po-
skytnutí dotace z EU a Programu rozvoje 
venkova PRV.

Ještě jednou všem velký dík a těšíme se 
příští rok na viděnou. Všechny závodníky  
i diváky zveme i na další naší akci, triatlon 
Hulmen 2014, který se bude konat v Hulíně 
v sobotu 26. 7. 2014.

Petr NěmecKategorie 7 - 9 let, 400 m

VítězovéKategorie Z - ženy bez rozdílu věku
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SNADNĚJŠÍ VERZE: STŘEDNĚ TĚŽKÁ VERZE: TĚŽSÍ VERZE:

Mažoretky Mini Kontrasty a Kontrasty Hulín poprvé na twirlingové soutěži

Naše sólistky se tento víkend zúčastnily 
Mistrovství České republiky v twirlingu s 
velkým úspěchem.

Monika Rolinková - rytmické taneční 
sólo, kategorie Děti, třída C 1. místo a zlatá 
medaile.

Veronika Simonová - rytmické taneční 
sólo kategorie Junior mladší, třída B 5. mís-
to (ale nejlepší z moravských děvčat, první 4 
byly z Čech).

 Veronika Simonová a Jana Kolenčíková 
- rytmické taneční duo kategorie Junior starší, 
třída B 2. místo a stříbrné medaile.

Děkujeme moc za podporu městu Hulín, 
všem rodičům a příznivcům.

Alena Rafajová, trenérka Veronika Simonová V. Simonová a J. Kolenčíková

Sportovní areál Hulín 
přijme 

plavčíka a strojníka  
na údržbu a obsluhu  

filtrační stanice  
na koupališti v Hulíně.

Více informací na  
tel: 602 712 668,  

rosypal@sahulin.cz

NABÍDKA ZAMĚSTNÁNÍ INZERCE

SUDOKU Trojice Jarního sudoku  
s různými jarními tajenkami od St. Trávníčka 

2 5 3
8 1 6
5 8 1

3 4 6
5 1 4 2

4 5 9 7
4 1 3 7

3 8 5
3 9 7

1 2 3 4 5 6 7 8 9
O N M Č I K Z A Í

1 2 3 4 5 6 7 8 9
J E T R J A V Í O

1 2 3 4 5 6 7 8 9
Í T K Č R E P L E

4 8 6 9
4 8 7

5 2 3
7 9 6 8

1 5 9
3 7 2 8

8 2 3 5
6 8 4

2 4 8
2
5 1 6

1 9
5 1 7 6 4
4 3 5

3 8 4 7
9

5 8 9

Monika Rolinková
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INZERCE
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• Prodám mobilní plynová kamna zn. 
 „POHODA TURBO“ včetně plynové  
 bomby, málo používaná. Vhodné na chatu, 
  chalupu. Tel.: 573 351 014, 607 521 878.
• Prodám pračku „ROMO“, málo používa- 
 ná, náplň 1,5 kg. Rozměr 40x40x62cm. 
    Tel.: 573 351 014, 607 521 878.
• Prodám byt 1+kk v Hulíně, výborný stav,  
 tel. 725 895 070
• Hledám pronájem garáže v Hulíně U Sta- 
 vu. Tel.: 603 373 817
• Prodám dobrou švestkovou slivovici,  
 1 l za 250,- Kč, tel.: 606 260 808
• Prodám nebo dlouhodobě pronajmu  
 ovocný sad s výměrou 3 800 m2.
 Tel.: 773 013 148
• Hledám kamarádku 50 - 60 let se zájmem 
 o kulturu, divadlo, tanec, občasné posezení  
 u kávy. Jsem 55letá - pečuji o osobu blízkou.  
 Tel.: 723 764 123.
• Hledám pronájem garáže U Stavu v Hulíně.  
 Tel.: 606 373 818
• Prodám nové shrnovací dveře barva světlý  
 buk, org. zabalené cena 490,- Kč. 
 Tel.: 603 481 327
• Prodám 2 ks postelí 200×85 mm s úložným  
 prostorem. Možno i jednotlivě po 200 Kč za  
 kus. Matrace 100,- Kč. Tel.: 603 481 327
• Prodám 2 ks použitých vnitřních bílých  
 dveří 200x80 cm. Jedny levé, jedny pravé.  
 Prodávám se zámkem, bez klik. Cena za kus 
 100 Kč. Tel.: 603 481 327
• Servis jízdních kol se slevou 10 %. Využijte  
 krátkých termínů a příznivých cen v Bike cen- 
 trum, nám. Míru 114, Hulín, tel. 604 281 714
• Příjem kol do servisu v Bike centrum Štěrbík,
 nám. Míru 114, Hulín, tel.: 604 281 714

• Staré pivní lahve s litými nápisy, dokumenty  
 a fotky z pivovarů a hospod, staré pivní a  
 nápojové sklenice a také předválečné pohled- 
 nice koupím do sbírky. Tel.: 734 282 081

• ING. DOSTÁL - GEODET - HULÍN
 Provádí veškeré zeměměřické práce v ob- 
 lastech katastru nemovitostí a stavební  
 geodézie. Tel.: 724 221 815
• Využijte stále nízkých cen ke zlepšení své  
 postavy ultrazvukovou kavitací na
    www.k-kosmetika.cz, tel.: 607 524 758
• Prodám garáž U cukrovaru.  
 Tel.: 723 359 019

ŘÁDKOVÁ INZERCE

INZERCE

Prodáváte? Kupujete? Hledáte? 
Cena plošné inzerce za cm² 10 Kč + 21%  DPH.
Řádková inzerce zdarma.
Jednoduchý, krátký text inzerce zašlete na  
e–mail: knihovnahulin@seznam.cz 
osobně Městská knihovna v Hulíně ve vý-
půjční hodiny Městské knihovny v Hulíně. 
Uzávěrka 15. dne v měsíci.
Pondělí    9.00 – 12.00
Úterý    12.30 – 17.00
Středa     8.30 – 12.00, 13.00 – 17.30
Čtvrtek  12.30 – 17.00
Pátek    8.30 – 12.00, 13.00 – 17.30

• KOSMETICKÉ STUDIO MARTINY  
 SCHAFFEROVÉ HULÍN nabízí:  
 kosmetické ošetření a masáže pleti a  
 dekoltu, barvení řas a obočí, trvalou na  
 řasy, NOVINKA - laser SPARIDONN,  
 zlepšení stavu pleti - vrásky, červené žilky.
 Využijte výhodné ceny permanentky  
 (zvýhodněná cena). Tel.: 777 709 721

Antonie Čadová  1923

Ignác Janovský  1937

Vítězslava Kadlecová  1931

Františka Martináková  1925

Helena Fuksová  1930

Marie Halabalová  1933

• Žena z Hulína hledá řidiče (řidičky) s vlast-
ním automobilem ke společným cestám na 
koncerty. Nejraději z Hulína, ale i z blízkého 
okolí. Nabízím vstupenku zdarma, zaplatím i 
benzín za cestu. Kontakt: Tel.: 720 454 241 
e-mail: mojejt@seznam.cz
Nehledám jednoho člověka, spíš než „taxiká-
ře“ hledám přátele, které by některý z kon-
certů opravdu zajímal a chtěli by na něj jet. 
Často jde o lístky do 1. řady nebo k pódiu.

Ráda bych jela na tyto koncerty: 
MANDRAGE - místo u pódia
4. 3. 2014 20:00 (út) - Olomouc
MICHAL HORÁČEK - „MEZI NÁMI“ + zpě- 
váci Lenka Nová, Ondřej Ruml, František 
Segrado - místo v 1. řadě
19. 3. 2014 19:00 (st) - Zlín
NAZARETH 
22. 3. 2014 20:00 (so) - Hradec Králové
Recitál Marty Kubišové a Milana Heina S ne-
bývalou ochotou - místo v 1. řadě
5. 4. 2014 19.00 (so) - Praha, divadlo Ungelt
OMEGA - RHAPSODY
26. 4. 2014 20:00 (So) - Zlín
Deštivé dny - divadelní představení s Richar-
dem Krajčem
28. 4. 2014 19:00 (po) - Kroměříž
PETER GABRIEL
13. 5. 2014 20.00 (Út) - Ostrava
Iva Bittová, Vladimír Václavek a Čikori - místo  
u pódia
7. 6. 2014 20:00 - (So) - Brno
Holešovská Regata
20. 6. 2014 18:00 (Pá) - Jaromír Nohavica
21. 6. 2014 12:00 (So) - KRYŠTOF, NO 
NAME, JAROSLAV UHLÍŘ S KAPELOU, 
POLEMIC, JIŘÍ SCHMITZER atd.

OPUSTILI NÁS INZERCE
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Dne 5. března oslaví  
krásné 70. narozeniny 

paní JANA KOUTNÁ  
z Hulína

Do dalších let přejí pevné zdraví,  
štěstí, lásku, spokojenost  

a stále dobrou náladu  
dcery s rodinami.

BLAHOPŘÁNÍ

 Od života přijmi, co Ti dává, 
že občas je to těžší, to se stává, 

láska, kterou rozdáváš, je však pravá. 
Už jen odpočívej a buď zdravá.

Dne 8. března 2014 oslaví krásné  
80. narozeniny naše maminka,  

babička a prababička 

paní ZDEŇKA BOLFOVÁ  
z Hulína

Hodně zdraví, lásky a pohody do dalších let přejí  
dcera Zdeňka s rodinou a vnuci Martin a Petr s rodinou. 

Pusenku posílají pravnoučata Michaelka,  
Barunka, Martínek a nejmladší Adámek.

 Dne 8. března 2014 oslaví 50 let  
naše dcera, maminka, 

paní EVA DVORNÍKOVÁ  
z Hulína

Všechno nejlepší, hlavně hodně zdraví, 
aspoň trochu štěstí a spokojenosti  
Ti moc přejí rodiče a syn Dalibor.

Dne 9. března 2014 oslaví  
své životní jubileum 80 let 

paní EVA KADLČÍKOVÁ  
z Hulína

Přejeme všechno dobré,  
celá rodina.

 Dne 18. března 2014 oslaví  
krásné životní jubileum 80 let naše ma-

minka, babička a prababička 

paní BLANKA PAVELKOVÁ
Do dalších let hlavně pevné zdraví,  
hodně štěstí a životního optimismu  

přejí synové s rodinami. Malý Matýsek 
posílá prababičce velkou pusu.

Dne 25. února 2014 by se dožil 60 let 

pan JOSEF GERYCH  
z Hulína

Stále vzpomínají manželka Hana,  
dcera Jitka s rodinou a syn Jan.

VZPOMÍNKA

Dne 26. února 2014 by se dožila 91 let  
naše teta, 

paní LIBUŠE MATĚNOVÁ,  
roz. DOLEŽELOVÁ z Hulína.

Kdo jste ji znali a měli rádi, vzpomeňte s námi. 
Stálé vzpomínají rodiny Dorazínova  

a syn Jaromír Matěna s rodinou.

Dne 12. března 2014 by se dožil 90 let náš 
drahý manžel, tatínek, dědeček, pradědeček 

pan JOSEF ŠTURZA z Hulína

S láskou stále vzpomínají manželka, dcera 
Alena s rodinou a syn Josef s rodinou.

Kdo jste ho znali, vzpomeňte s námi.
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Dne 18. března 2014 vzpomeneme  
5. smutné výročí, kdy nás navždy opustila  

naše sestra 
paní MARTA VÁVROVÁ z Hulína
Stále s láskou vzpomínají sestra Libuše,  
bratr Bohumír a Stanislav s rodinami.

Děkujeme za tichou vzpomínku na sestru, 
kterou jsme měli všichni moc rádi.

Dne 21. března 2014 vzpomeneme  
5. smutné výročí úmrtí mého manžela,  

tatínka, dědečka 

pana IVANA OURODY  
z Hulína.

S láskou stále vzpomínají manželka  
a děti s rodinami.

A za vše, za vše dík. 
Za lásku, jaká byla, za život, jaký byl…
Dne 24. března 2014 si připomeneme  

10. výročí, kdy nás navždy opustil  
náš milovaný manžel, tatínek, dědeček 

pan ANTONÍN OTÁHAL z Hulína
S láskou a úctou stále vzpomínají  

manželka Ilona, dcery Ilona a Vladimíra  
s rodinou, syn Jiří s rodinou 

Všem, kteří vzpomenou s námi, děkujeme.

Pokud byste rádi poblahopřáli svým blíz-
kým nebo přátelům, nebo k jiným událos-
tem, zašlete text, popřípadě fotografii na níže 
uvedenou adresu Městské knihovny v Hulíně, 
nebo na e-mail: knihovnahulin@seznam.cz. 
Zveřejnění společenské kroniky je bezplatné.

SPOLEČENSKÁ KRONIKA


